Титульний аркуш

31.07.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
26	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Голова правлiння				Довжаниця Галина Василiвна	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Iвано-Долинський спецкар'єр" (05471862)
за 2023 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 27.06.2024, Затвердити звiт емiтента за 2023 рiк.
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv-z-	31.07.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Регулярна рiчна iнформацiя за звiтний рiк емiтента, який є приватним акцiонерним товариством, має склад форм у вiдповiдностi до вимог пiдпункту 5 пункту 48 глави 6 пiдроздiлу 1 роздiлу III "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами", затвердженого Рiшенням НКЦПФР вiд 06 червня 2023 року № 608 (зi змiнами) (надалi - Положення). Окремi форми звiтностi, передбаченi цим Положенням, вiдсутнi з наступних пiдстав: Товариство не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами. Особи, якi надають забезпечення за випуском цiнних паперiв Товариства вiдсутнi. Рейтингову оцiнку Товариство не проходило. 
Судових справ, за якими розглядалися позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв Товариства у звiтному роцi не було. 
Штрафних санкцiй в звiтному роцi не було. 
У звiтному перiодi Товариство лiцензiй не отримувало.
 Товариство не брало участi у створеннi iнших юридичних осiб. Фiлiали та iншi вiдокремленi структурнi пiдроздiли в Товариства вiдсутнi. 
Змiни прав на акцiїї не було. 
Обмежень за акцiями (в т.ч. голосуючими) не має.  
Випуску облiгацiй та iнших цiнних паперiв не було. 
Протягом звiтного року Товариством не розмiщувалась iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено iнформацiю про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, у разi, якщо сумарна кiлькiсть прав за такими акцiями стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. 
Випуску деривативних цiнних паперiв не було. Випуску та забезпечення боргових цiнних паперiв не було. 
Факту придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду не було. У власностi працiвникiв Товариства iнших, крiм акцiй, цiнних паперiв Товариства немає. 
Обмежень в обiгу цiнних паперiв емiтента не має. Обмежень по голосуючих акцiях не має. Iнформацiя про корпоративного секретаря не розкривається, тому що, у звiтному перiодi на посаду корпоративного секретаря, нiхто не обирався.  
Iнформацiя про вчинення значних правочинiв - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. 
Звiт про платежi на користь держави вiдповiдно до Закону про бухгалтерський облiк- приватними акцiонерними товариствами не розкривається.  
Понад визначенi законодавством вимоги практика корпоративного управлiння емiтентом не застосовується. Емiтент не створював Раду директорiв. Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги. Емiтент не приймав рiшень про добровiльне застосування Кодексу корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iншого (iнших) кодексiв корпоративного управлiння. Iнша практика корпоративного управлiння понад визначенi законодавством вимоги не застосовується. Емiтент не вiдхиляється вiд положень кодексу корпоративного управлiння. Емiтент не приймав рiшення  не застосовувати деякi положення кодексу корпоративного управлiння.
 Емiтент не здiйснював випуску облiгацiй.
 В складi Наглядової ради не створено комiтетiв. В складi виконавчого органу комiтети не створювалися. 
Загальний контроль за дiяльнiстю здiйснює Наглядова рада. Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як: 1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис); 2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат); 3) контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування). 
Пiдстава обмеження прав голосування акцiонерiв на загальних зборах емiтента - не укладення акцiонерами вiд власного iменi з депозитарною установою договору про обслуговування рахунку у цiнних паперах. 
Посадовi особи емiтента призначаються на посади та звiльняються в порядку, визначеному КЗпП УКраїни. 
Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами не розкривається iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам у разi їх звiльнення. 
Полiтика розкриття iнформацiї емiтентом визначається чинним законодавством України, регуляторними актами НКЦПФР. Внутрiшнiй документ про полiтику розкриття iнформацiї, емiнетном не приймався i не затверджувався. 
Емiтент не користувався послугами, консультацiями радника. На емiтента не поширюються вимоги п. 45 Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами. 
Емiтент не проводив оцiнку своєї дiяльностi щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, не оцiнював основнi ризики в цьому напрямку. 
В структурi емiтента не має фiзичних та/або юридичних осiб, якi мають громадянство, мiсце реєстрацiї iноземної держави зони ризику. В органах управлiння Товариства вiдсутнi фiзичнi особи, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику. В емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з контрагентами держави зони ризику або, якi контролюються державою зони ризику. В структурi емiтента не має дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, вiдокремлених пiдроздiлiв, в т.ч. на територiї держави зони ризику. В емiтента не має корпоративних прав, цiнних паперiв юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику. 
Акцiонери емiтента не укладали корпоративних договорiв. Договори та/або правочини, умовою яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом, не укладалися. Внутрiшнiй документ, який визначає дивiдендну полiтику, не приймався i не затверджувався. Дивiденди не нараховувались i не виплачувались.
 У емiтента вiдсутнiй поручитель (страховик/гарант), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв. 

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Iвано-Долинський спецкар'єр"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "Iвано-Долинський спецкар'єр"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	05471862	
4	Дата державної реєстрації	18.04.1994	
5	Місцезнаходження	35042, Україна, Рівненська обл., Рiвненський р-н, с.Базальтове, Базальтiвська, 10	
6	Адреса для листування	35042, Україна, Рiвненська обл., Рiвненський р-н, с.Базальтове, вул.Базальтiвська, 10	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
V	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	kamni_bazaltovi@ukr.net	
11	Адреса вебсайту	https://bazalt-karyer.pat.ua	
12	Номер телефону	(03657) 6-55-41	
13	Статутний капітал, грн	9277537,5	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	103	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	8985	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	08.11 - Добування декоративного та будiвельного каменю, вапняку, гiпсу, крейди та глинистого сланцю
08.12 - Добування пiску, гравiю, глин i коалiну
09.90 - Надання допомiжних послуг у сферi добування iнших корисних копалин та розроблення кар'єрiв	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Публiчне акцiонерне товариство  Акцiонерний банк "Укргазбанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23697280	
	IBAN	UA743204780000026005924427788	
	Валюта рахунку	гривня	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори акцiонерiв	Вищий орган управлiння. У загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв (реєстру власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь, або їх представники. На загальних зборах за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть бути присутнi представник незалежного аудитора (аудиторської фiрми) Товариства, залученi експерти та посадовi особи Товариства незалежно вiд володiння ними акцiями Товариства. Перелiк акцiонерiв (реєстр власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь у загальних зборах, складається в порядку, встановленому законодавством про депозитарну систему України.	Загальна кiлькiсть акцiонерiв товариства - 1018 особи, з них 3 юридичнi особи та 1015 фiзичних осiб. 	
2	Виконавчий орган	Виконавчим органом Товариства, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Товариства є Правлiння  (колегiальний виконавчий орган). Правлiння  Товариства обирається  Наглядовою радою у складi 3 членiв, строком на 3 роки.	Довжаниця Галина Василiвна - Голова правлiння;
Жук Валентина Онисимiвна - Член правлiння, головний бухгалтер;
Пилипчук Iван Васильович - Член правлiння
	
3	Наглядова рада	Колегiальний орган, 3 члени якi обираються загальними зборами товариства строком на 3 роки. Комiтетiв в складi наглядової ради не створено.	Вишневська Любов Вiкторiвна - Голова Наглядової ради;
Хейломський Олександр Борисович - Член наглядової ради;
Лукашевич Наталiя Костянтинiвна - Член наглядової ради.
Всi члени Наглядової ради особисто акцiями емiтента не володiють, а є представниками акцiонерiв.	
4	Ревiзiйна комiсiя	Колегiальний орган, 3 члени якi обираються загальними зборами Товариства строком на 5 рокiв.	Радченко Олена Якiвна - голова ревiзiйної комiсiї;
Домашкевич Наталiя Дмитрiвна - член ревiзiйної комiсiї;
Кравець Свiтлана Євгенiвна - член ревiзiйної комiсiї.

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова Наглядової ради	Вишневська Любов Вiкторiвна			1972	Вища	35	ТОВ НIМФА "РIДАН"
14344890
Директор	23.04.2021
3	Ні	
2	Член Наглядової ради	Хейломський Олександр Борисович			1956	Вища	50	ТОВ МФК "Рiдан-iнжинiрiнг"
24360789
Директор	23.04.2021
3	Ні	
3	Член Наглядової ради	Лукашевич Наталiя Костянтинiвна			1982	Вища	23	ТОВ МФК "Рiдан-iнжинiрiнг"
24360789
Менеджер	23.04.2021
3	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова правлiння	Довжаниця Галина Василiвна			1966	Вища	39	ПрАТ "Iвано-Долинський спецкар'єр"
05471862
Голова правлiння	05.05.2023
3	Ні	
2	Член правлiння, головний бухгалтер	Жук Валентина Онисимiвна			1966	Середня спецiальна	39	ПрАТ "Iвано-Долинський спецкар'єр"
05471862
Головний бухгалтер	05.05.2023
3	Ні	
3	Член правлiння	Пилипчук Iван Васильович			1990	Вища	11	ПрАТ "Iвано-Долинський спецкар'єр"
05471862
Завiдувач майстернi	05.05.2023
3	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова ревiзiйної комiсiї	Радченко Олена Якiвна			1959	Вища	47	ТОВ НIМФА "РIДАН"
14344890
Головний бухгалтер	23.04.2021
3	Ні	
2	Член ревiзiйної комiсiї	Домашкевич Наталiя Дмитрiвна			1968	Вища	38	ТОВ "Компанiя "ЮТАС"
24373734
Бухгалтер	23.04.2021
3	Ні	
3	Член ревiзiйної комiсiї	Кравець Свiтлана Євгенiвна			1965	Вища	39	ДПI Печерського району м.Київа
д/в
Iнспектор	23.04.2021
3	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова правлiння	Довжаниця Галина Василiвна			1 626	0,144591	1 626	0	
2	Член правлiння, головний бухгалтер	Жук Валентина Онисимiвна			10	0,000889	10	0	
3	Член правлiння	Пилипчук Iван Васильович			0	0	0	0	
4	Голова Наглядової ради	Вишневська Любов Вiкторiвна			0	0	0	0	
5	Член Наглядової ради	Хейломський Олександр Борисович			0	0	0	0	
6	Член Наглядової ради	Лукашевич Наталiя Костянтинiвна			0	0	0	0	
7	Голова ревiзiйної комiсiї	Радченко Олена Якiвна			1 575	0,140056	1 575	0	
8	Член ревiзiйної комiсiї	Домашкевич Наталiя Дмитрiвна			0	0	0	0	
9	Член ревiзiйної комiсiї	Кравець Свiтлана Євгенiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv-z-   Органами управлiння Товариства є: вищий орган Товариства - загальнi збори акцiонерiв; виконавчий орган Товариства - правлiння, яке очолює Голова правлiння; орган, що здiйснює захист прав акцiонерiв товариства, управлiння акцiонерним товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть виконавчого органу - Наглядова рада. Ревiзiйна комiсiя - здiйснює перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Товариства. Органiзацiйна структура Товариства станом на 31.12.2023 року представлена наступним чином: апарат управлiння - правлiння на чолi з головою правлiння, якому пiдпорядковуються головний бухгалтер, головний iнженер, та начальники цехiв(гiрничого, каменерiзального, автотранспортного та дробарно-сортувального). Пiдприємство не має дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, представництв та iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв. 

3. Структура власності
https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv-z-

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.
-Емiтент не належить до будь-яких об'єднань пiдприємств.
2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.
-Спiльна дiяльнiсть не проводиться.
3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).
-Товариство здiйснює ведення бухгалтерського облiку вiдповiдно до принципiв i методiв, передбачених Положеннями (стандартами) бухгалтерського облiку.
Органiзацiя й методологiя бухгалтерського облiку фiнансово-господарської дiяльностi здiйснювалась вiдповiдно до Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" № 996-ХIV вiд 16.07.1999 року, затверджених нацiональних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку та iнших нормативних документiв iз питань органiзацiї бухгалтерського облiку.
Первиннi документи з облiку фiнансово-господарської дiяльностi складаються на типових формах, затверджених Мiнiстерством статистики України.
Методологiя ведення бухгалтерського облiку забезпечує безперервнiсть вiдображення операцiй i достовiрно вiдображає оцiнку активiв, зобов'язань, капiталу в бухгалтерському облiку. Товариство також забезпечує незмiннiсть правил, якими варто керуватися при вимiру, оцiнцi й реєстрацiї господарських операцiй, визначених в Наказi про облiкову полiтику Товариства.
Згiдно Наказу № 9-ВА вiд 18 сiчня 2012 року "Про органiзацiю бухгалтерського облiку та облiкову полiтику на пiдприємствi на 2012 рiк" до складу основних засобiв в бухгалтерському та податковому облiку вiдносяться матерiальнi активи, очiкуваний термiн корисного використання яких перевищує 1 рiк та вартiстю понад 20000,00 грн. включно. Амортизацiя основних засобiв нараховується iз застосуванням прямолiнiйного методу.
Строк корисного використання визначається згiдно внутрiшнiх норм по групах об'єктiв, виходi з дати вводу в експлуатацiю. Для всiх об'єктiв основних засобiв, якi облiковуються в Товариствi, встановлено лiквiдацiйну вартiсть, що дорiвнює нулю.
При нарахуваннi амортизацiї нематерiальних активiв застосовується прямолiнiйний метод.
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв є їхнє найменування.
Малоцiннi необоротнi матерiальнi активи - матерiальнi активи, очiкуваний термiн корисного використання яких перевищує 1 рiк та вартiстю до 20000,00 грн. включно.
Амортизацiя малоцiнних необоротних матерiальних активiв в бухгалтерському облiку нараховується при передачi в експлуатацiю в розмiрi 100 вiдсоткiв його вартостi.
Первiсна вартiсть нематерiальних активiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних iз удосконаленням цих нематерiальних активiв i пiдвищенням їх можливостей та строку використання.
Нематерiальнi активи амортизуються за прямолiнiйним методом на строк їх корисного використання. Строк корисного використання визначається згiдно внутрiшнiх норм по групах нематерiальних активiв.
Вибуття запасiв проводиться по наступним оцiнкам:
При продажу або iншому вибуттi запасiв оцiнка їх здiйснюється за методом ФIФО.
Поточна дебiторська заборгованiсть, яка є фiнансовим активом включається до пiдсумку балансу за чистою реалiзацiйною вартiстю. Для визначення чистої реалiзацiйної вартостi на дату балансу обчислюється величина резерву сумнiвних боргiв.
Величину резерву по сумнiвних боргах по дебiторськiй заборгованостi створювати по дебiторськiй заборгованостi за товари, роботи, послуги методом облiку по термiнах оплати.
4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.
-Полiтика щодо фiнансування дiяльностi емiтента: використання власних i позикових коштiв. Iснує недостатнiсть робочого капiталу для поточних потреб. Оцiнка фахiвцями емiтента можливих шляхiв покращення лiквiдностi не здiйснювалась.
5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.
-Дослiдження та розробки  були.
Виконано робiт:
1.	ВК "Геолог" - за радiацiйно-гiгiєнiчну оцiнку порiд дiлянок кар'єру  -  12000,00 грн;
2.	ДП "Рiвненський наук-дослiд.та проектний iнститут землеустрою    -  24000,00 грн.
Всього : 36000,00 грн.
6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи:
-Пiдприємство веде гiрничо-видобувнi роботи на Iвано-Долинському родовищi базальтiв, займається виготовленням з базальтових нерудних будiвельних матерiалiв, iнших виробiв та предметiв народного споживання, включаючи вироби з каменорiзного виробництва. Займається виробництвом, переробкою та збутом товарiв широкого вжитку i продукцiї виробничо-технiчного призначення.
ПрАТ "Iвано-Долинський спецкар'єр" виробляє слiдуючу продукцiю:
- щебiнь рiзних фракцiй 5-10мм; 5-20мм; 20-40мм; 40-70мм; 80-120мм;  15-25мм;
- крихта базальтова неокруглена, фракцiй 3-8мм; 8-12мм; 8-15 мм; 2,5-4 мм; 1,2-2,5мм;
- сировина для виробiв iз кам'яного лиття фракцiї 5-20мм; 20-40мм; 40-70мм;  80-120мм;
- формак (тон);
- камiнь бутовий (тон);
- блоки базальтовi (м3);
- висiвки 1 категорiї; 2 категорiї; 3 категорiї; фр. 0,1-5,0 мм;
- сировина для виготовлення брукiвки (тон);
- сировина базальтова (тон);
- сировина для рiзки (тон);
- матерiал подрiбнення  базальту фракцiй 0,1-1,2мм, 2,5-4,0мм;
-щебенева сумiш фракцiй 0-20мм; 0-40мм; 3-8мм; 8-12мм; 2,5-4,0 мм; 0-70мм.
Найбiльш перспективними є застосування базальтiв в радiоелектронiцi, космiчнiй i авiацiйнiй промисловостi. Прогресивний напрямок - використання базальту як теплоiзоляцiйного матерiалу в рiзних галузях народного господарства.
Базальт є незамiнним антикорозiйним покриттям у рiзних галузях промисловостi - суднобудiвнiй, автомобiльнiй, хiмiчнiй, коксохiмiчнiй, будiвельнiй, сiльському господарствi.
Базальт забезпечує радiацiйний захист i будiвництво споруд для захоронення радiоактивних вiдходiв. Продукцiя нашого пiдприємства користується попитом не лише на Українi, а й за межами:  країнах Прибалтики, Польщi,Молдови,Азербайджану.
Продукцiя зорiєнтована на задовольнення всезростаючих потреб пiдприємств України та населення в будiвельних матерiалах з каменю. Зараз акцiонерне товариство перепрофiлює виробництво на новi види продукцiї, що дозволить використовувати базальти бiльш рацiонально. Перспективнiсть виробництва окремiв товарiв - виготовлення сировини iз гiрничiх порiд фракцiї 80-100мм, 100-150 мм для виробництва безперервного волокна, збiльшення на 50-70 об'ємiв крихти базальтової неокругленої, налагодження виробництва по виготовленню кубовидного щебеню iз базальту.
Виробництво не залежить вiд сезонних змiн при умовi виконання запланованих планом розвитку гiрничих робiт об'ємiв розкривних робiт.
Основними ринками збуту та клiєнтами є будiвельнi органiзацiї Рiвненської, Волинської областей, каменеплавильнi заводи України,  фiзичнi особи, приватнi пiдприємства i пiдприємцi.
Видобуто щебеню: 30,6 т.тон на суму 5092,7 тис.грн.; сировини: 5,6 т. тон на суму 4552,6 тис.грн; блокiв: 1,2 тис.тон на суму 11610,1 тис.грн; щебенева сумiш - 7,9 т. тон на суму 1365,7 тис.грн.
Реалiзовано щебеню: 28,8 тис.тон на суму 8769,6 тис.грн; сировини 5,6 т.тон на суму 4520,6
 тис.грн.; блокiв 1,2 т.тон на суму 17200,8 тис.грн; щебенева сумiш  -6,8 т.тон
  на суму 2434,4 тис.грн.
Загальна сума експорту -  6554,8 тис.грн; частка експорту в загальному обсязi виручки, доходу - 16,3%.
Загальна сума доходу - 40222,9 тис. грн.
Основнi клiєнти:
Україна: ТОВ "Завод "Техно"; ТзОВ "Будтехпром"; ТзОВ "Захiд-Трансбуд", ТОВ "БетПроектбуд",ТзОВ " ЗАК-Сервiс".
Основними ризиками в дiяльностi пiдприємства є :
- законодавчий - можливiсть змiн законодавчих актiв, що негативно впливають на фiнансову-господарську дiяльнiсть;
- виробничий - зумовлений освоєнням нової технiки i технологiй;
- кредитний - зумовлений використанням кредитних коштiв на розширення виробництва i впровадження нових технологiй.
Заходи емiтента щодо зменьшення ризикiв: прийняття фiнансово-господарських рiшень пiсля комплексного оцiнювання можливих ризикiв на пiдставi даних зi статистичних, наукових, перiодичних джерел, а також на основi власного досвiду керiвника; пiдвищення якостi рiвня використання менеджменту й маркетингу, добiр керiвних кадрiв, пiдвищення професiйної майстерностi працюючих.
Канали збуту й методи продажу, якi використовує емiтент - реалiзацiя продукцiї згiдно укладених договорiв пiсля 100% попередньої оплати за продукцiю, послуги, вiдправка продукцiї залiзницею або автомобiльним транспортом централiзовано i самовивозом.
Джерела сировини, i доступнiсть: На Iвано-Долинському родовище базальтiв залишок запасiв на 31.12.2023 року - 10664,5 т.м3 в щiльному тiлi; вiдвод землi пiд розширення кар'єрних полiв поетапний - по мiрi освоєння i рекультивацiї ранiше вiдведених земель; динамiка росту цiн прямопропорцiональна цiнам на електроенергiю, паливно-мастильнi i вибуховi матерiали.
Особливостi стану розвитку галузi виробництва:
- недосконала законодавча база в питаннях земельного законодавства i використання природних ресурсiв;
- фiзично i морально зношене 80-100% гiрничо-видобувне, переробне обладнання та наявнi машини i механiзми
- обмежена спроможнiсть пiдприємства без залучення додаткових коштiв у виглядi кредитiв.
- стан в якому зараз знаходиться країна, а саме воєнний стан.
Опис технологiй, якi використовує особа у своїй дiяльностi - видобуток базальту вiдбувається вiдкритим способом у кар'єрах, за допомогою бурiння свердловин та вибухових робiт. Пiсля вибуху породу подрiбнюють та переробляють у щебiнь або iншi матерiали
Рiвень конкуренцiї в галузi через ненасиченiсть ринку продукцiєю, виготовлюваною емiтентов - вiдсутнiй, особливостi застосування таких видiв продукцiї, як сировина базальтова, крихта базальтова неокатана, блоки базальтовi надають емiтенту перевагу на ринку збуту перед iншими виробниками нерудних матерiалiв.
Мiсце особи на ринку, на якому вона здiйснює дiяльнiсть - станом на теперiшнiй час ПрАТ "Iвано-Долинський спецкар'єр" займає одне iз провiдних мiсць в списку виробникiв, як по кiлькостi виробництва так i по асортименту продукцiї.
В перспективi емiтент планує нарощувати об'єми виробництва, розширення асортименту, освоєння нових видiв продукцiї за рахунок реконструкцiї дробарно-сортувального комплексу.
Основнi постачальники за основними видами сировини та матерiалiв, що займають бiльше 10 вiдсоткiв у загальному обсязi постачання: ПрАТ "Рiвнеобленерго",    ПП "Укрпалетсистем",  ТзОВ "Волиньелектрозбут",ТзОВ "ТОЛК Україна".
7.У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду), 4, 11-15.
-Iнформацiя не надається, товариство не є фiнансовою установою.
8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.
-Завдання та полiтика емiтента щодо управлiння фiнансовими ризиками передбачає здiйснення таких основних заходiв: - iдентифiкацiя окремих видiв ризикiв, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю пiдприємства. Процес iдентифiкацiї окремих видiв фiнансових ризикiв передбачає видiлення систематичних та несистематичних видiв ризикiв, що характернi для господарської дiяльностi пiдприємства, а також формування загального портфеля фiнансових ризикiв, пов'язаних з дiяльнiстю пiдприємства; - оцiнка широти i достовiрностi iнформацiї, необхiдної для визначення рiвня фiнансових ризикiв; - визначення розмiру можливих фiнансових втрат при настаннi ризикової подiї за окремими видами фiнансових ризикiв. Розмiр можливих фiнансових втрат визначається характером здiйснюваних фiнансових операцiй, обсягом задiяних в них активiв (капiталу) та максимальним рiвнем амплiтуди коливання доходiв при вiдповiдних видах фiнансових ризикiв.
9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).
-В перспективi емiтент планує нарощувати об'єми виробництва, розширення асортименту, освоєння нових видiв продукцiї за рахунок реконструкцiї дробарно-сортувального комплексу.
10, Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.
-За останнi 5 рокiв:
Придбання осовних засобiв
2019 рiк - 2525475,37 гривень
2020рiк - 4264230,20гривень
2021 рiк - 435 365,67 гривень        
2022 рiк- не було,    
2023 рiк - 609350,00 гривень
Вiдчудження основних засобiв
2019 рiк- не було
2020 рiк  - не було
2021 рiк - 1 889 415,16гривень     
2022 рiк  - не було
2023 рiк - 39295,79 гривень
Значних iнвестицiй не планується.
11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.
- Пiдприємством не орендувались нiякi об'єкти. Основнi засоби знаходяться за адресою: Рiвненська область, Костопiльський р-н, с.Базальтове, утримуються за власнi кошти емiтента. Використання основних засобiв виробничого призначення складає 100%. Дiяльнiсть товариства не має значного впливу на погiршення стану навколишнього середовища, тому екологiчнi питання, що можуть позначитись на використаннi активiв, вiдсутнi. Основних засобiв, щодо яких iснують передбаченi чинним законодавством обмеження права власностi, оформлених в заставу, що тимчасово не використовуються (консервацiя, реконструкцiя тощо), вилучених з експлуатацiї для продажу на кiнець звiтного перiоду в Товариствi немає. Товариство планує за власнi кошти ще бiльше удосконалювати основнi засоби: ремонт та купiвля нових основних засобiв, необхiдних для подальшого розширення iснуючого виробництва.
12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.
-Найбiльш iстотно на дiяльнiсть Товариства впливають наступнi проблеми: 
- економiчна, полiтична, та фiнансова криза в країнi, в зв'язку з якою падає платоспроможнiсть населення та пiдприємств; 
- недосконалiсть законодавчої бази та системи оподаткування; 
- змiна кон'юнктури ринку та iншi.
Ступiнь залежностi вiд законодавчих та економiчних обмежень висока.
Фiнансування дiяльностi пiдприємства здiйснюється за рахунок власних коштiв. Робочого капiталу достатньо для поточних потреб, фахiвцi емiтента не проводили оцiнки шляхiв покращення лiквiдностi.
У звiтному роцi значний негативний вплив на дiяльнiсть Товариства надало вероломне вторгнення Росiйської Федерацiї на Україну i оголошенням вiйськового стану, в наслiдок чого було порушено логiстичнi зв'язки. 
13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).
-Укладених, але ще не виконаних договорiв на кiнець звiтного перiоду немає.
14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.
- Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу: 81  осiб. Середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працiють за сумiсництвом: 3 особи. Чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу-немає.
Фонд оплати працi у 2023 роцi 8985 тис.грн. Фонд оплати працi у 2023 роцi зменшився в порiвняннi з 2022 роком: на 2008 тис.грн.
Кадрова програма емiтента стрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї його працiвникiв операцiйним потребам емiтента: у 2023 роцi було направлено на навчання  у сферi цивiльного захисту 1 особи, по загальних правилах електробезпеки - 3 особа.
15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.
-Пропозицiй , щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб не мали мiсця протягом звiтного перiоду.
16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.
-У зв'язку з вiдсутнiстю iнвесторiв iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки фiнансового стану та результатiв дiяльностi емiтента не потрiбна.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	3 884	2 532	0	0	3 884	2 532	
  будівлі та споруди	7	5	0	0	7	5	
  машини та обладнання	3 142	2 122	0	0	3 142	2 122	
  транспортні засоби	693	402	0	0	693	402	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	42	3	0	0	42	3	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	3 884	2 532	0	0	3 884	2 532	
Додаткова інформація	Термiну та особливих умов використання основних засобiв немає. Первiсна вартiсть основних засобiв на кiнець 2023 року становить 35579 тис.грн. Вартiсть основних засобiв за рiк зменшилась в зв'язку з вибуттям ОЗ. Знос на кiнець року склав  33047 тис.грн. Ступiнь використання основних засобiв в 2023 роцi склав - 98,4 %.  Ступiнь зносу ОЗ - 93%, обмежень на використання майна немає.	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	24 570	29 075	
Статутний капітал, тис.грн	9 278	9 278	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	9 278	9 278	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	265	313	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	84,5	109,7	
Висновок	Розрахункова вартiсть чистих активiв перевищує статутний капiтал на 17 228  тис.грн. Розрахункова вартiсть чистих активiв перевищує скоригований статутний капiтал на 17 228  тис.грн. Вимоги частини третьої статтi 155 Цивiльного кодексу України дотриманi. Зменшення статутного капiталу не вимагається	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	723	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	3 357	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	4 080	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Щебiнь	30,6 тис.тонн	5092,7	16,6	28,8 тис.тон	8769,6	26,6	
2	Сировина базальтова	5,6 тис.тонн	4552,6	14,8	5,6 тис.тонн	4520,6	13,7	
3	Блоки базальтовi	1,2 тис.м. куб.	11610,1	37,8	 1,2 тис.м. куб.	17200,8	43,2	
4	Щебенева сумiш	7,9 тис.тонн	1365,7	4,4	6,8 тис.тонн	2434,4	7,4	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Заробiтна плата	25,2	
2	Електроенергiя	14,1	
3	Паливо та мастильнi матерiали	11,8	
4	Матерiальнi витрати	19,6	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., - р-н, м. Київ, вул. Якубенкiвська,7-Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть депозитарiю цiнних паперiв	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю Фiнансова компанiя "Захiдна iнвестицiйна група"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30610731	
Місцезнаходження	76018, Україна, Iвано-Франкiвська обл., - р-н, м. Iвано-Франкiвськ, площа Мiцкевича, буд. 6, офiс 5	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	серiя АЕ №263160	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	20.06.2013	
Міжміський код та телефон	(0342) 525-767	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.19 - Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльностi депозитарної установи	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Євроаудит"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30437318	
Місцезнаходження	01032, Україна, Київська обл., - р-н, м. Київ, вул. Либiдська, буд. 1А	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	2126	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Аудиторська Палата України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	24.04.2018	
Міжміський код та телефон	(044) 465-23-56	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування.	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку та аудиту	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державне підприємство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., - р-н, м.Київ, вул. Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з подання звiтностi та/або адмiнiстративних даних до НКЦПФР	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державне підприємство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., м.Київ, вул. Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/AРА	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з оприлюднення регульованої iнформацiї	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	простi iменнi	84/1/2014	1 124 550	8,25	Кожна проста акцiя Товариства надає акцiонеру- її власнику однакову сукупнiсть прав.
Акцiонери мають право:
Брати участь в управлiннi Товариством;
Брати участь у розподiлi прибутку Товариства та одержувати його частку (дивiденди) у разi їх оголошення i виплати;
Отримувати iнформацiю про господарську дiяльнiсть Товариства; 
Вносити пропозицiї на розгляд загальних зборiв акцiонерiв Товариства та iнших органiв Товариства;
У разi емiсiї Товариством додаткових акцiй шляхом приватного розмiщення користуватися переважним правом на придбання додатково розмiщуваних акцiй; 
У разi лiквiдацiї Товариства отримувати частину майна Товариства або його вартостi;
Вимагати викупу Товариством всiх чи частини належних акцiонеру акцiй;
Продати акцiї Товариства у разi, якщо Товариством прийнято рiшення про придбання таких акцiй.
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 5 (п'яти) або бiльше вiдсоткiв простих голосуючих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства на дату внесення пропозицiй, мають право внести пропозицiї до порядку денного загальних зборiв акцiонерiв Товариства в порядку, передбаченому законодавством України i цим Статутом. 
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 10 (десяти) або бiльше вiдсоткiв простих голосуючих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право: призначати своїх представникiв для нагляду за реєстрацiєю акцiонерiв, проведенням загальних зборiв акцiонерiв Товариства, голосуванням та пiдбиттям його пiдсумкiв; вимагати скликання позачергових загальних зборiв акцiонерiв Товариства, а у передбачених законодавством України випадках - самостiйно скликати позачерговi загальнi збори акцiонерiв Товариства; вимагати проведення Ревiзiйною комiсiєю спецiальної перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства.
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками бiльше нiж 10 (десяти) вiдсоткiв акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право вимагати проведення аудиторської перевiрки дiяльностi Товариства.
Акцiонери - власники простих акцiй Товариства поряд iз обов'язками, обумовленими Статутом та нормами чинного законодавства, зобов'язанi:
Дотримуватися Статуту, iнших актiв внутрiшнього регулювання Товариства.
Виконувати рiшення загальних зборiв акцiонерiв Товариства, iнших органiв управлiння Товариства.
Кожна проста акцiя Товариства надає акцiонеру- її власнику однакову сукупнiсть прав.
Акцiонери мають право:
Брати участь в управлiннi Товариством;
Брати участь у розподiлi прибутку Товариства та одержувати його частку (дивiденди) у разi їх оголошення i виплати;
Отримувати iнформацiю про господарську дiяльнiсть Товариства; 
Вносити пропозицiї на розгляд загальних зборiв акцiонерiв Товариства та iнших органiв Товариства;
У разi емiсiї Товариством додаткових акцiй шляхом приватного розмiщення користуватися переважним правом на придбання додатково розмiщуваних акцiй; 
У разi лiквiдацiї Товариства отримувати частину майна Товариства або його вартостi;
Вимагати викупу Товариством всiх чи частини належних акцiонеру акцiй;
Продати акцiї Товариства у разi, якщо Товариством прийнято рiшення про придбання таких акцiй.
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 5 (п'яти) або бiльше вiдсоткiв простих голосуючих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства на дату внесення пропозицiй, мають право внести пропозицiї до порядку денного загальних зборiв акцiонерiв Товариства в порядку, передбаченому законодавством України i цим Статутом. 
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 10 (десяти) або бiльше вiдсоткiв простих голосуючих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право: призначати своїх представникiв для нагляду за реєстрацiєю акцiонерiв, проведенням загальних зборiв акцiонерiв Товариства, голосуванням та пiдбиттям його пiдсумкiв; вимагати скликання позачергових загальних зборiв акцiонерiв Товариства, а у передбачених законодавством України випадках - самостiйно скликати позачерговi загальнi збори акцiонерiв Товариства; вимагати проведення Ревiзiйною комiсiєю спецiальної перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства.
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками бiльше нiж 10 (десяти) вiдсоткiв акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право вимагати проведення аудиторської перевiрки дiяльностi Товариства.
Акцiонери - власники простих акцiй Товариства поряд iз обов'язками, обумовленими Статутом та нормами чинного законодавства, зобов'язанi:
Дотримуватися Статуту, iнших актiв внутрiшнього регулювання Товариства.
Виконувати рiшення загальних зборiв акцiонерiв Товариства, iнших органiв управлiння Товариства.
Виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю: оплатою придбаних акцiй у розмiрi, в порядку i вiдповiдно до умов, що передбаченi Статутом, вiдповiдними договорами купiвлi-продажу та/або рiшеннями про розмiщення акцiй. Оплачувати акцiї у розмiрi, порядку та засобами, що передбаченi Статутом. 
Дотримуватися положень Закону України "Про акцiонернi товариства".
Не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства.
	Немає.		

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
29.07.2014	84/1/2014	НКЦПФР	UA4000124689	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	8,25	1 124 550	9 277 537,5	100	
Додаткова інформація	Органiзована торгiвля цiнними паперами емiтента на внутрiшнiх та зовнiшнiх ринках не здiйснюється. Цiннi папери до лiстингу фондових бiрж не включенi. Додаткова емiсiя цiнних паперiв у звiтному роцi не проводилась. Акцiї розмiщенi в повному обсязi.	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Довжаниця Галина Василiвна			1 626	0,144591	1 626	0	
Усього			1 626	0,144591	1 626	0	

Інформація про будь-які обмеження щодо обігу цінних паперів особи, в тому числі необхідність отримання від особи або інших власників цінних паперів згоди на відчуження таких цінних паперів
Дата випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Вид цінних паперів	Міжнародний ідентифікаційний номер	Найменування органу, що наклав обмеження	Характеристика обмеження	Строк обмеження	
1	2	3	4	5	6	7	
29.07.2014	НКЦПФР	Акція проста бездокументарна іменна	UA4000124689	Загальнi збори акцiонерiв	Обмеження визначенi статутом. У вiдповiдностi до статуту товариства iснують наступнi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв: переважне право акцiонерiв при додатковiй емiсiї  акцiй - право акцiонера - власника   простих  голосуючих акцiй   придбавати розмiщуванi  товариством  простi акцiї пропорцiйно частцi належних йому простих голосуючих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй.	До внесення вiдповiдних змiн до статуту та у вiдповiдностi до чинного 	
Додаткова інформація		

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
29.07.2014	84/1/2014	UA4000124689	1 124 550	9 277 537,5	845 580	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: В зв'язку з невиконанням вимог пункту 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України" (не укладено договiр з депозитарною установою про обслуговування рахунка в цiнних паперах)  обмежено право голосу по 278970 простих iменнiих акцiях емiтента. Голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi - немає. Голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено - немає.	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
08.11 - Добування декоративного та будiвельного каменю,вапняку,гiпсу, крейди та глинистого сланцю	25702	63,9	
08.12 - Добування пiску, гравiю, глин i каолiну	14521	36,1	

2. Річна фінансова звітність
https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv-z-

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Євроаудит"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	30437318	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Євроаудит"	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	30437318	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність		
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	100488 	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності	100490	
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	3 - суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2023 по 31.12.2023	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	24 від 29.03.2024	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 29.03.2024 по 03.05.2024	
13	Дата аудиторського звіту	03.05.2024	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	У фiнансовiй звiтностi Приватного акцiонерного товариства "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР" не в повнiй мiрi нараховано резерв пiд кредитнi збитки (резерв сумнiвних боргiв). Пiдприємство, виходячи iз принципу обачностi та вiдповiдно до МСФЗ 9 "Фiнансовi iнстументи", зобов'язане створювати зазначенi забезпечення (резерви). Згiдно облiкової полiтики сума резерву повинна розраховуватись  пiдприємством на основi аналiзу платоспроможностi кожного окремого дебiтора. Дане питання було розглянуте та дослiджене на основi первинних бухгалтерських документiв i регiстрiв, та  встановлено, що сума дебiторської заборгованостi, по якiй необхiдне створення  резерву пiд кредитнi збитки становить 1745 тис. грн.  Таким чином, стаття звiту про фiнансовi результати " Iншi операцiйнi витрати" занижена на дану суму, а стаття звiту про фiнансовий стан "Дебiторська заборгованiсть за продукцiю, товари роботи, послуги" завищена на дану суму.

Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (надалi - МСА). Нашу вiдповiдальнiсть вiдповiдно до цих стандартiв додатково викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Приватного акцiонерного товариства "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР" згiдно з Мiжнародним кодексом етики професiйних бухгалтерiв, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог. Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА

щодо аудиту рiчної фiнансової звiтностi
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА  
"IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"
за рiк, що закiнчився 31 грудня 2023 року

м. Київ - 2024 р

 АДРЕСАТ  
                                                                        Акцiонерам ПрАТ"IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"
Управлiнському персоналу
 ПрАТ "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"
                                              Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку

ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI

Думка iз застереженням 

Ми провели  аудит   фiнансової звiтностi  Приватного акцiонерного товариства "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР" ( далi -Товариство) " (код за ЄДРПОУ 05471862, мiсцезнаходження за ЄДР: 35042, Рiвненська обл., Костопiльський р-н, с. Базальтове , вул. Базальтiвська 10),  що складається з Балансу (Звiт про фiнансовий стан) на 31.12.2023 р., Звiту про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд) за 2023 рiк, Звiту про рух грошових коштiв (за прямим методом) за 2023 рiк , Звiту про власний капiтал за 2023 рiк  та Примiток до фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик,  якi складено за мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi (МСФЗ). 
На нашу думку, за винятком впливу питань, описаних в роздiлi "Основа для думки iз застереженням" нашого звiту, фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Товариства на 31.12.2023 р. та його фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ), та вiдповiдає вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.99 р. №996-XIV щодо складання фiнансової звiтностi.
	
Основа для думки iз застереженням

У фiнансовiй звiтностi Приватного акцiонерного товариства "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР" не в повнiй мiрi нараховано резерв пiд кредитнi збитки (резерв сумнiвних боргiв). Пiдприємство, виходячи iз принципу обачностi та вiдповiдно до МСФЗ 9 "Фiнансовi iнстументи", зобов'язане створювати зазначенi забезпечення (резерви). Згiдно облiкової полiтики сума резерву повинна розраховуватись  пiдприємством на основi аналiзу платоспроможностi кожного окремого дебiтора. Дане питання було розглянуте та дослiджене на основi первинних бухгалтерських документiв i регiстрiв, та  встановлено, що сума дебiторської заборгованостi, по якiй необхiдне створення  резерву пiд кредитнi збитки становить 1745 тис. грн.  Таким чином, стаття звiту про фiнансовi результати " Iншi операцiйнi витрати" занижена на дану суму, а стаття звiту про фiнансовий стан "Дебiторська заборгованiсть за продукцiю, товари роботи, послуги" завищена на дану суму.

Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (надалi - МСА). Нашу вiдповiдальнiсть вiдповiдно до цих стандартiв додатково викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Приватного акцiонерного товариства "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР" згiдно з Мiжнародним кодексом етики професiйних бухгалтерiв, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог. Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Суттєва невизначенiсть, що стосується безперервностi дiяльностi

Ми звертаємо увагу на роздiл  "Безперервнiсть"  Примiток до рiчної фiнансової звiтностi, в якому розкривається судження управлiнського персоналу щодо впливу на дiяльнiсть пiдприємства наслiдкiв вiйськової агресiї та спроможнiсть пiдприємства продовжувати дiяльнiсть на безперервнiй основi. У розкриттi зазначається, що вiйськова агресiя росiйської федерацiї завдала значних втрат як економiки України в цiлому, так i окремим пiдприємствам, зруйнувавши їх активи, налагодженi господарськi зв'язки, порушила їх платоспроможнiсть. На даний момент активи та дiяльнiсть пiдприємства зазнали втрат внаслiдок вiйськової агресiї у виглядi втрати  ринкiв реалiзацiї . Разом з тим, через непередбачуванiсть в майбутньому масштабiв подальших вiйськових дiй не можливо достовiрно оцiнити їх вплив на дiяльнiсть пiдприємства. Цi подiї та умови вказують на те, що iснує суттєва невизначенiсть, що може поставити пiд значний сумнiв здатнiсть пiдприємства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та осiб, кого надiлено найвищими повноваженнями,  за фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки.
При складаннi фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовано, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, окрiм випадкiв, коли управлiнський персонал має намiр або планує лiквiдувати Товариство чи припинити його дiяльнiсть, або коли у нього вiдсутня будь-яка iнша реальна альтернатива, крiм лiквiдацiї або припинення дiяльностi.
Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями  несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування  Товариства.

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що фiнансова звiтнiсть в цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, що мiстить нашу думку.
Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, коли воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї фiнансової звiтностi.
Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Окрiм того, ми:
- iдентифiкуємо та визначаємо ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо та виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, та отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик не виявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, невiрнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю;
- отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю;
- оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок та вiдповiдного розкриття iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом; 
- доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та, на основi отриманих аудиторських доказiв, доходимо висновку, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв здатнiсть пiдприємства продовжувати безперервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу в своєму звiтi аудитора до вiдповiдного розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Тим не менш, майбутнi подiї або умови можуть примусити пiдприємство припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi; 
- оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а також те, чи показує фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що лежать в основi її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення.
Ми повiдомляємо управлiнському персоналу iнформацiю про запланований обсяг та час проведення аудиту та значущi аудиторськi результати, виявленi пiд час аудиту, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту.
Ми також надаємо управлiнському персоналу твердження, що ми виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо йому про всi стосунки та iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовано, щодо вiдповiдних застережних заходiв.
З перелiку всiх питань, iнформацiя щодо яких надавалась управлiнському персоналу ми визначили тi, що мали найбiльше значення пiд час аудиту фiнансової звiтностi поточного перiоду. Ми описуємо цi питання в своєму звiтi аудитора крiм випадкiв, якщо за вимогами МСА, або законодавчим чи регуляторним актом непередбачено чи заборонено публiчне розкриття такого питання, в тому числi i ключових питань, або якщо за вкрай виняткових обставин ми визначаємо, що такi питання не слiд висвiтлювати в нашому звiтi, оскiльки негативнi наслiдки такого висвiтлення можуть очiкувано переважити його кориснiсть для iнтересiв громадськостi.

ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ
Вимоги до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв. 
Вiдомостi про аудиторську фiрму
Iдентифiкацiйний код юридичної особи суб'єкта аудиторської дiяльностi
	30437318
Вебсторiнка/вебсайт суб'єкта аудиторської дiяльностi 

	https://www.euroaudit.kiev.ua.
ТОВ "Аудиторська фiрма "Євроаудит" внесена Аудиторською палатою України до Реєстру аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi, а саме до:
Роздiлу "СУБ'ЄКТИ АУДИТОРСЬКОЇ ДIЯЛЬНОСТI" - номер реєстрацiї у реєстрi 2126;
Роздiлу "СУБ'ЄКТИ АУДИТОРСЬКОЇ ДIЯЛЬНОСТI, ЯКI МАЮТЬ ПРАВО ПРОВОДИТИ ОБОВ'ЯЗКОВИЙ АУДИТ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI" - номер реєстрацiї у реєстрi 2126.

Дата та номер  договору на проведення аудиту 
	29.03.2024 №24
Дата початку та дата закiнчення проведення аудиту 
	29.03.2024-03.05.2024

ВIДПОВIДНО ДО  ВИМОГ  ПУНКТУ 2 ЧАСТИНИ 1 РОЗДIЛУ II РIШЕННЯ №555 НАДАЄМО  IНФОРМАЦIЮ ЩОДО УЧАСНИКА РИНКУ  КАПIТАЛУ
Вiдомостi про суб'єкт господарювання 
Повне найменування юридичної особи - учасника ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв
	Приватне акцiонерне товариство "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"
Повнота розкриття юридичною особою  iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника (у разi наявностi) та структуру власностi станом на дату аудиту або огляду, вiдповiдно до вимог, встановлених Положенням про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року № 163, зареєстрованим в Мiнiстерствi юстицiї України 08 червня 2021 року за № 768/З639
	Приватне акцiонерне товариство "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР" розкрило iнформацiю про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом на дату аудиту повно та достовiрно вiдповiдно до вимог, встановлених Положенням про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19.03.2021 р. №163, зареєстрованим в Мiнiстерствi юстицiї України 08.06.2021 р. за №768/36390.

Чи є суб'єкт господарювання, контролером/учасником небанкiвської фiнансової групи; пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес 
	Приватне акцiонерне товариство "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"  не є контролером/учасником небанкiвської фiнансової групи.
Товариство не є пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес.

Iнформацiя про наявнiсть у суб'єкта господарювання материнських/дочiрнiх компанiй iз зазначенням найменування, органiзацiйно-правової форми, мiсцезнаходження (у разi наявностi)
	
У суб'єкта господарювання - Приватного акцiонерного товариства "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР" вiдсутнi материнськi/дочiрнi компанiї.

Думка аудитора  щодо правильностi розрахунку пруденцiйних показникiв, встановлених нормативно-правовим актом НКЦПФР для вiдповiдного виду дiяльностi, за звiтний перiод	Приватне акцiонерне товариство "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"  не  здiйснює  розрахунок  пруденцiйних  показникiв, оскiльки  дiя Положення  щодо пруденцiйних нормативiв професiйної  дiяльностi на фондовому ринку та вимог до системи управлiння ризиками, яке затверджено Рiшенням НКЦПФР вiд 01.10.2015 №1597, не поширюється на дiяльнiсть  Товариства, тому ми не висловлюємо думку по даному питанню.

ВIДПОВIДНО ДО  ВИМОГ  ПУНКТУ 1 ЧАСТИНИ 4 РОЗДIЛУ II РIШЕННЯ №555 ВИСЛОВЛЮЄМО ДУМКУ/ВИСНОВОК АУДИТОРА ЩОДО:
Вiдповiднiсть розмiру статутного капiталу установчим документам або iнформацiї з Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань 
	На нашу думку, розмiр статутного капiталу вiдповiдає установчим документам та iнформацiї з Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань та становить  9 278  тис. грн..

Думка аудитора щодо повноти та достовiрностi  розкриття iнформацiї щодо складу i структури фiнансових iнвестицiй
	У Приватного акцiонерного товариства "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"  станом на 31.12.2023 року  вiдсутнi фiнансовi iнвестицiї, в зв'язку з чим вiдсутнi будь-якi розкриття iнформацiї про них.

Думка аудитора  щодо повноти та достовiрностi  iнших фактiв та обставин, якi можуть суттєво вплинути на дiяльнiсть юридичної особи у майбутньому, та оцiнку ступеню їх впливу
                Вiдсутнi iншi факти та обставини, якi можуть суттєво вплинути на дiяльнiсть юридичної особи у майбутньому, крiм тих, якi розкритi у Примiтках до фiнансової звiтностi.

Iнформацiя про пiдсумки перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi акцiонерного товариства за результатами фiнансового року, пiдготовленi ревiзiйною комiсiєю (ревiзором), надання якої передбачено частиною четвертою статтi 75 Закону України "Про акцiонернi товариства" (для акцiонерних товариств)	
                Аудитору не надано звiт або висновок про пiдсумки перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi акцiонерного товариства за результатами фiнансового року, пiдготовленi ревiзiйною комiсiєю (ревiзором), де повинна мiститися iнформацiя про пiдтвердження достовiрностi та повноти даних фiнансової звiтностi за вiдповiдний перiод та факти порушення законодавства пiд час провадження фiнансово-господарської дiяльностi, а також встановленого порядку ведення бухгалтерського облiку та подання звiтностi, яка повинна бути включена до аудиторського звiту на пiдставi частини четвертої статтi 75 Закону України "Про акцiонернi товариства".

Ключовим партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є аудитор Шамаєва Н.А. (включена до Реєстру аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi, Роздiл Аудитори, номер реєстрацiї у Реєстрi 100490).

Ключовий партнер з аудиту 				                         Шамаєва Н.А.
 (номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв
та суб'єктiв аудиторської дiяльностi № 100490)

Директор 
ТОВ "Аудиторська фiрма "Євроаудит" 
Аудитор                                                                                             Заєць Л. С.
(номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв
та суб'єктiв аудиторської дiяльностi №100488)

Дата складання аудиторського висновку 03.05.2024 р.

4. Твердження щодо річної інформації
Голова правлiння Довжаниця Галина Василiвна повiдомляє про те, що наскiльки їй вiдомо рiчна фiнансова звiтнiсть пiдготовлена вiдповiдно до мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан,прибутки та збитки емiтента.
Звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими емiтент стикається у своїй господарськiй дiяльностi. 
Юридичних осiб, якi перебувають пiд контролем емiтента немає, консолiдована фiнансова звiтнiсть не складається.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Звiтний 2023 рiк, як i попереднiй 2022 рiк, видалися складним в економiчному та полiтичному планi в цiлому по Українi, що також вiдобразились на дiяльностi Товариства

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Ми в Товариствi долаємо випробування сьогодення. З позитивом дивимось у майбутнє, вiримо у Перемогу та бачимо перспективу вiдбудови України. 

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Емiтент планує налагодження виробництва, нарощування обсягiв виробництва. Паралельно з налагодженням виробництва буде вiдбуватися рекламування продукцiї для стимулювання збуту. Продаж продукцiї прогнозується як на територiї України, так i за кордон - Польща, Литва. Через повномаштабне вторгнення РФ до України, з цього перелiку випали Росiя i Бiлорусь, тому Товариство планує шукати новi ринки збуту. Була придбана нова дробарно-сортувальна лiнiїя для збiльшення обсягу виробництва щебеню, крихти. Придбали - за рахунок власних обiгових коштiв.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Протягом звiтного перiоду емiтент не укладав деривативи та не вчиняв правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдань та полiтики Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками немає.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Товариство схильне до цiнового ризику, так як товариство прямо залежить вiд наступних факторiв: Збiльшення податкiв та нарахувань, використання застарiлого обладнання, погiршення економiчного стану у країнi, збiльшення цiни на матерiальнi ресурси та сировину та iншi фактори, якi безпосередньо впливають на цiну продукцiї та послуг, якi виробляє та надає Товариство. До кредитного ризику Товариство схильне, оскiльки користується кредитами банкiв. Товариство не схильне до ризику лiквiдностi, так як за результатами звiтного перiоду Товариство є платоспроможнiм та може виконати свої зобов'язання перед контрагентами.Товариство схильне до ризикiв грошових потокiв, як i всi пiдприємства, так як при здiйсненi господарської дiяльностi у Товариства виникає необхiднiсть в управлiннi та збалансуваннi грошових потокiв для забезпечення фiнансової рiвноваги емiтента.

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	09.06.2023	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
ПОРЯДОК ДЕННИЙ РIЧНИХ ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРIВ АКЦIОНЕРIВ:
1. Про звiт Наглядової ради Товариства про дiяльнiсть за 2021 рiк та прийняття рiшення за результатами розгляду такого звiту.
2. Про звiт Наглядової ради Товариства про дiяльнiсть за 2022 рiк та прийняття рiшення за результатами розгляду такого звiту.
3. Про звiт Правлiння Товариства про дiяльнiсть за 2021 рiк та прийняття рiшення за результатами розгляду такого звiту.
4. Про звiт Правлiння Товариства про дiяльнiсть за 2022 рiк та прийняття рiшення за результатами розгляду такого звiту.
5. Про затвердження рiчного звiту Товариства за 2021-2022 рiк.
6. Про порядок розподiлу прибутку або затвердження порядку покриття збиткiв Товариства за 2021рiк.
7. Про порядок розподiлу прибутку або затвердження порядку покриття збиткiв Товариства за 2022 рiк.
8. Про затвердження договорiв, якi були укладенi виконавчим органом Товариства протягом 2021-2022 рокiв. 

ПОРЯДОК ГОЛОСУВАННЯ НА ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРАХ
Голосування на Загальних зборах з питань порядку денного Загальних зборiв проводиться з використанням бюлетеня для голосування.
Дата оприлюднення бюлетеня для голосування: 19 травня 2023 року на вебсайтi Товариства за  адресою: http://ivanodol-speckarer.in-ten.com (з 04.10.2024 товариство змiнило сайт на https://bazalt-karyer.pat.ua
Дата закiнчення голосування: 09 червня 2023 року о 18 годинi 00 хв.

РIШЕННЯ, ПРИЙНЯТI ЗАГАЛЬНИМИ ЗБОРАМИ ЗА ПIДСУМКАМИ ГОЛОСУВАННЯ
1.Звiт Наглядової ради Товариства за 2021 рiк затвердити, роботу Наглядової ради за 2021 рiк визнати задовiльною.
2.Звiт Наглядової ради Товариства за 2022 рiк затвердити, роботу Наглядової ради за 2022 рiк визнати задовiльною
3.Звiт виконавчого органу Товариства за 2021рiк затвердити, роботу Правлiння Товариства за 2021 рiк визнати задовiльною.
4.Звiт виконавчого органу Товариства за 2022 рiк затвердити, роботу Правлiння Товариства за 2022 рiк визнати задовiльною.
5.Рiчний звiт Товариства за 2021-2022 рiк затвердити.
6.Отриманий у 2021 роцi прибуток направити на розвиток виробництва. Дивiденди не нараховувати i не виплачувати.
7.Отриманий у 2022 роцi прибуток направити на розвиток виробництва. Дивiденди не нараховувати i не виплачувати.
8.Затвердити господарськi договори, укладенi Товариством протягом 2021-2022 рокiв.
	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/protokoli-zboriv	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Вишневська Любов Вiкторiвна, обрана членом наглядової ради рiшенням загальних зборiв акцiонерiв 23.04.21 року термiном на 3 роки.			X				
Хейломський Олександр Борисович, обраний членом наглядової ради рiшення загальних зборiв акцiонерiв 23.04.2021 року термiном на 3 роки.							
Лукашевич Наталiя Костянтинiвна, обрана членом наглядової ради рiшення загальних зборiв акцiонерiв 23.04.2021 року, термiном на 3 роки.							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	2	
з них очних:	2	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	У звiтному роцi на засiданнях наглядової ради були принятi наступнi рiшення: 
про проведення чергових дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв Товариства; про затвердження проекту порядку денного чергових дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв Товариства; про визначення дати на яку буде складений  перелiк акцiонерiв, якi мають бути повiдомленi про проведення чергових дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв Товариства; про визначення дати, на яку буде складений перелiк акцiонерiв, якi мають право на участь у чергових дистанцiйних загальних зборах акцiонерiв Товариства;  про обрання тимчасової лiчильної комiсiї; про обрання Голови та секретаря чергових загальних зборiв Товариства; про затвердження повiдомлення про проведення дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв;  про затвердження тексту i форми бюлетенiв для голосування; про затвердження дати розмiщення  бюлетенiв для голосування.
Вибори голови та членiв правлiння.
При прийняттi рiшень наглядова рада користується нормами Положення про Наглядову раду.

Звіт ради
Комiтети в складi Наглядової ради не створювались. Оцiнка роботи Наглядової ради Товариства в звiтному роцi не проводилась. Звiт Ради щодо затвердження рiчного звiту Емiтента за звiтний рiк визнати задовiльним. Члени Наглядової ради обираються Загальними зборами акцiонерiв. Склад, структура та дiяльнiсть Наглядової ради як колегiального органу вiдповiдає вимогам, визначеним чинним законодавством. Компетентнiсть та ефективнiсть кожного члена Наглядової ради оцiнюється на високому рiвнi. Незалежнi члени НР вiдповiдають вимогам незалежностi, визначеним чинним законодавством. Оскiльки комiтети НР не були створенi, компетентнiсть та ефективнiсть кожного з комiтетiв Ради не оцiнювалась. Враховуючи складну ситуацiю в країнi в цiлому, виконання радою поставлених цiлей оцiнюється задовiльно. Вплив рiшень, прийнятих радою протягом звiтного перiоду з метою забезпечення досягнення поставлених перед особою стратегiчних цiлей, оцiнити неможливо, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Iнформацiя про внутрiшню структуру ради: При прийняттi рiшень Наглядовою радою кожний член Наглядової ради має один голос. У разi рiвного розподiлу голосiв членiв Наглядової ради пiд час прийняття рiшень право вирiшального голосу має голова Наглядової ради. Емiтент вважає, що у звiтному роцi дiяльнiсть наглядової ради не зумовлювала змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi товариства.

Частина 5. Виконавчий орган
Персональний склад колегіального виконавчого органу та його комітетів
Ім'я члена виконавчого органу, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови виконавчого органу		Голова / член комітету виконавчого органу	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Довжаниця Галина Василiвна, обрана на посаду голови правлiння рiшенням Наглядової ради 05.05.2023 року.			X				
Жук Валентина Онисимiвна, обрана на посаду члена правлiння рiшенням Наглядової ради 05.05.2023 року							
Пилипчук Iван Васильович,  обраний на посаду члена правлiння рiшенням Наглядової ради 05.05.2023 року							

Інформація про проведені засідання колегіального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рішень
1	2	
Кількість засідань ради у звітному періоді:	4	
з них очних:	4	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	На засiданнях розглядалися питання:
- придбання основних засобiв (верстата шлифувального)
- реставрацiя та модернiзацiя автомобiльної механiчної ваги
- придбання сервера HPE для зберiгання iнформацiї
- списання основних засобiв (комп'ютерної технiки, яка перебуває в неробочому станi).	

Звіт виконавчого органу
Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу - добре, враховуючи загальний стан в країнi. Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу, включаючи iнформацiю про їх дiяльнiсть як посадових особи iнших юридичних осiб - не проводилась. Оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи - добре. Iнформацiя щодо стратегiчних цiлей вiдсутня, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Дiяльнiсть виконавчого органу в звiтному перiодi не зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi емiтента.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
ТОВ "Науково-iнженерна медико-фармацевтична асоцiацiя "Рiдан"			44,584056	44,584056	
ТОВ "Медико-фармацевтична компанiя "Рiдан-iнжинiрiнг"			28,220443	28,220443	

Частина 9. Інформація щодо будь-яких обмежень прав участі та голосування акціонерів (учасників) на загальних зборах особи
Ім'я або повне найменування акціонера (учасника) права участі та/або голосування якого обмежено	РНОКПП	УНЗР	Опис наявного обмеження	
д/н			В зв'язку з невиконанням вимог пункту 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України" (не укладено договiр з депозитарною установою про обслуговування рахунка в цiнних паперах)  обмежено право голосу по 278970 акцiях емiтента. Емiтент не володiє iнформацiєю щодо дати виникнення обмеження. Загальна кiлькiсть акцiй емiтента -1124550, загальна кiлькiсть голосуючих акцiй Товариства - 845580.	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
Жук Валентина Онисимiвна			Наказ керiвника пiдприємства №33-К вiд 20.04.2004 року про призначення Жук Валентини Онисимiвни на посаду головного бухгалтера емiтента.	Основними функцiями головного бухгалтера є органiзацiя роботи бухгалтерiї, контроль за вiдображенням на рахунках бухгалтерського облiку всiх господарських операцiй; визначення облiкової полiтики пiдприємства, внесення змiн в обрану полiтику, обрання форми бухгалтерського облiку з облiком дiяльностi пiдприємства та технологiї обробки облiкових даних; розробка правила документообiгу, додаткової системи рахункiв та регiстрiв аналiтичного облiку та звiтностi; додержання єдиних методологiчних основ бухгалтерського облiку, вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi"; складання достовiрної фiнансової, статистичної i податкової звiтностi в фонди державного соцiального страхування; контроль за веденням касових операцiй та iнше.	Головний бухгалтер призначається та звiльняється з посади наказом Голови правлiння.	
Радченко Олена Якiвна			Голова ревiзiйної комiсiї. Загальнi збори акцiонерiв 23.04.2021 строком на 3 рокiв (Протокол №1 вiд 23.04.2021)	Права та обов'язки членiв ревiзiйної комiсiї, порядок прийняття нею рiшень визначаються Положенням про ревiзiйну комiсiю та договором, що укладається з кожним членом ревiзiйної комiсiї, з урахуванням положень цього Статуту та чинного законодавства України.
1. Ревiзiйна комiсiя має право вносити пропозицiї до порядку денного Загальних зборiв та вимагати скликання позачергових загальних зборiв. Члени ревiзiйної комiсiї мають право бути присутнiми на загальних зборах та брати участь в обговореннi питань порядку денного з правом дорадчого голосу.
2. Члени Ревiзiйної комiсiї мають право брати участь у засiданнях наглядової ради у випадках, передбачених законом, цим Статутом або внутрiшнiми положеннями товариства.
3. Ревiзiйна комiсiя має право залучати до проведення ревiзiй та перевiрок зовнiшнiх експертiв (у т.ч. аудиторiв), кандидатури яких погоджуються наглядовою радою.
4. Ревiзiйна комiсiя iнформує загальнi збори про результати перевiрок фiнансово-господарської дiяльностi Товариства, складає та подає на затвердження загальних зборiв висновок з аналiзом фiнансової звiтностi Товариства та дотримання Товариством законодавства пiд час провадження фiнансово-господарської дiяльностi, доповiдає про результати здiйснених нею ревiзiй та перевiрок загальним зборам або наглядовiй радi.
5. Перевiрка фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року:
5.1. Ревiзiйна комiсiя проводить перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року. Голова правлiння забезпечує членам ревiзiйної комiсiї доступ до iнформацiї в межах, передбачених Положенням про ревiзiйну комiсiю.
5.2. За пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року ревiзiйна комiсiя готує висновок, в якому мiститься iнформацiя про пiдтвердження достовiрностi та повноти даних фiнансової звiтностi за вiдповiдний перiод та про факти порушення законодавства пiд час провадження фiнансово-господарської дiяльностi, а також встановленого порядку ведення бухгалтерського облiку та подання звiтностi
	Ревiзiйна комiсiя обирається загальними зборами з числа акцiонерiв Товариства або їх представникiв строком на 3 (три) рокiв. Ревiзiйна комiсiя здiйснює свої повноваження до обрання нової  Ревiзiйної комiсiї. Повноваження Ревiзiйної комiсiї можуть бути достроково припиненi загальними зборами у разi: незадовiльної оцiнки його дiяльностi загальними зборами за пiдсумками роботи за рiк; невиконання або неналежного виконання  Ревiзiйною комiсiєю своїх обов'язкiв. Без рiшення загальних зборiв повноваження голови Ревiзiйної комiсiї припиняються: За бажанням за умови письмового повiдомлення про це Товариство за два тижнi - повноваження припиняються пiсля перебiгу двотижневого термiну з дати одержання Товариством вiдповiдної письмової заяви. У разi неможливостi виконання обов'язкiв члена Ревiзiйної комiсiї за станом здоров'я - повноваження припиняються з дати одержання Товариством письмової заяви члена Ревiзiйної комiсiї або, у разi неможливостi пiдписання членом Ревiзiйної комiсiї такої заяви, документа вiд медичної установи. У разi набрання законної сили вироком чи рiшенням суду, яким члена Ревiзiйної комiсiї засуджено до покарання, що виключає можливiсть виконання обов'язкiв члена Ревiзiйної комiсiї - повноваження припиняються з дати набрання законної сили вироком чи рiшенням суду. У разi смертi члена Ревiзiйної комiсiї, визнання його недiєздатним, обмежено дiєздатним, безвiсно вiдсутнiм, померлим - повноваження припиняються з дати одержання Товариством вiдповiдного документа, що згiдно з чинним законодавством встановлює такий факт.У разi, дострокового припинення  повноважень члена Ревiзiйної комiсiї, Наглядова рада протягом трьох мiсяцiв скликає позачерговi загальнi збори для обрання члена Ревiзiйної комiсiї.	
Домашкевич Наталiя Дмитрiвна			Член ревiзiйної комiсiї. Загальнi збори акцiонерiв 23.04.2021 строком на 3 рокiв (Протокол №1 вiд 23.04.2021)	Права та обов'язки членiв ревiзiйної комiсiї, порядок прийняття нею рiшень визначаються Положенням про ревiзiйну комiсiю та договором, що укладається з кожним членом ревiзiйної комiсiї, з урахуванням положень цього Статуту та чинного законодавства України.
1. Ревiзiйна комiсiя має право вносити пропозицiї до порядку денного Загальних зборiв та вимагати скликання позачергових загальних зборiв. Члени ревiзiйної комiсiї мають право бути присутнiми на загальних зборах та брати участь в обговореннi питань порядку денного з правом дорадчого голосу.
2. Члени Ревiзiйної комiсiї мають право брати участь у засiданнях наглядової ради у випадках, передбачених законом, цим Статутом або внутрiшнiми положеннями товариства.
3. Ревiзiйна комiсiя має право залучати до проведення ревiзiй та перевiрок зовнiшнiх експертiв (у т.ч. аудиторiв), кандидатури яких погоджуються наглядовою радою.
4. Ревiзiйна комiсiя iнформує загальнi збори про результати перевiрок фiнансово-господарської дiяльностi Товариства, складає та подає на затвердження загальних зборiв висновок з аналiзом фiнансової звiтностi Товариства та дотримання Товариством законодавства пiд час провадження фiнансово-господарської дiяльностi, доповiдає про результати здiйснених нею ревiзiй та перевiрок загальним зборам або наглядовiй радi.
5. Перевiрка фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року:
5.1. Ревiзiйна комiсiя проводить перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року. Голова правлiння забезпечує членам ревiзiйної комiсiї доступ до iнформацiї в межах, передбачених Положенням про ревiзiйну комiсiю.
5.2. За пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року ревiзiйна комiсiя готує висновок, в якому мiститься iнформацiя про пiдтвердження достовiрностi та повноти даних фiнансової звiтностi за вiдповiдний перiод та про факти порушення законодавства пiд час провадження фiнансово-господарської дiяльностi, а також встановленого порядку ведення бухгалтерського облiку та подання звiтностi
	Ревiзiйна комiсiя обирається загальними зборами з числа акцiонерiв Товариства або їх представникiв строком на 3 (три) рокiв. Ревiзiйна комiсiя здiйснює свої повноваження до обрання нової  Ревiзiйної комiсiї. Повноваження Ревiзiйної комiсiї можуть бути достроково припиненi загальними зборами у разi: незадовiльної оцiнки його дiяльностi загальними зборами за пiдсумками роботи за рiк; невиконання або неналежного виконання  Ревiзiйною комiсiєю своїх обов'язкiв. Без рiшення загальних зборiв повноваження голови Ревiзiйної комiсiї припиняються: За бажанням за умови письмового повiдомлення про це Товариство за два тижнi - повноваження припиняються пiсля перебiгу двотижневого термiну з дати одержання Товариством вiдповiдної письмової заяви. У разi неможливостi виконання обов'язкiв члена Ревiзiйної комiсiї за станом здоров'я - повноваження припиняються з дати одержання Товариством письмової заяви члена Ревiзiйної комiсiї або, у разi неможливостi пiдписання членом Ревiзiйної комiсiї такої заяви, документа вiд медичної установи. У разi набрання законної сили вироком чи рiшенням суду, яким члена Ревiзiйної комiсiї засуджено до покарання, що виключає можливiсть виконання обов'язкiв члена Ревiзiйної комiсiї - повноваження припиняються з дати набрання законної сили вироком чи рiшенням суду. У разi смертi члена Ревiзiйної комiсiї, визнання його недiєздатним, обмежено дiєздатним, безвiсно вiдсутнiм, померлим - повноваження припиняються з дати одержання Товариством вiдповiдного документа, що згiдно з чинним законодавством встановлює такий факт.У разi, дострокового припинення  повноважень члена Ревiзiйної комiсiї, Наглядова рада протягом трьох мiсяцiв скликає позачерговi загальнi збори для обрання члена Ревiзiйної комiсiї.	
Кравець Свiтлана Євгенiвна			Член ревiзiйної комiсiї. Загальнi збори акцiонерiв 23.04.2021 строком на 3 рокiв (Протокол №1 вiд 23.04.2021)	Права та обов'язки членiв ревiзiйної комiсiї, порядок прийняття нею рiшень визначаються Положенням про ревiзiйну комiсiю та договором, що укладається з кожним членом ревiзiйної комiсiї, з урахуванням положень цього Статуту та чинного законодавства України.
1. Ревiзiйна комiсiя має право вносити пропозицiї до порядку денного Загальних зборiв та вимагати скликання позачергових загальних зборiв. Члени ревiзiйної комiсiї мають право бути присутнiми на загальних зборах та брати участь в обговореннi питань порядку денного з правом дорадчого голосу.
2. Члени Ревiзiйної комiсiї мають право брати участь у засiданнях наглядової ради у випадках, передбачених законом, цим Статутом або внутрiшнiми положеннями товариства.
3. Ревiзiйна комiсiя має право залучати до проведення ревiзiй та перевiрок зовнiшнiх експертiв (у т.ч. аудиторiв), кандидатури яких погоджуються наглядовою радою.
4. Ревiзiйна комiсiя iнформує загальнi збори про результати перевiрок фiнансово-господарської дiяльностi Товариства, складає та подає на затвердження загальних зборiв висновок з аналiзом фiнансової звiтностi Товариства та дотримання Товариством законодавства пiд час провадження фiнансово-господарської дiяльностi, доповiдає про результати здiйснених нею ревiзiй та перевiрок загальним зборам або наглядовiй радi.
5. Перевiрка фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року:
5.1. Ревiзiйна комiсiя проводить перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року. Голова правлiння забезпечує членам ревiзiйної комiсiї доступ до iнформацiї в межах, передбачених Положенням про ревiзiйну комiсiю.
5.2. За пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року ревiзiйна комiсiя готує висновок, в якому мiститься iнформацiя про пiдтвердження достовiрностi та повноти даних фiнансової звiтностi за вiдповiдний перiод та про факти порушення законодавства пiд час провадження фiнансово-господарської дiяльностi, а також встановленого порядку ведення бухгалтерського облiку та подання звiтностi
	Ревiзiйна комiсiя обирається загальними зборами з числа акцiонерiв Товариства або їх представникiв строком на 3 (три) рокiв. Ревiзiйна комiсiя здiйснює свої повноваження до обрання нової  Ревiзiйної комiсiї. Повноваження Ревiзiйної комiсiї можуть бути достроково припиненi загальними зборами у разi: незадовiльної оцiнки його дiяльностi загальними зборами за пiдсумками роботи за рiк; невиконання або неналежного виконання  Ревiзiйною комiсiєю своїх обов'язкiв. Без рiшення загальних зборiв повноваження голови Ревiзiйної комiсiї припиняються: За бажанням за умови письмового повiдомлення про це Товариство за два тижнi - повноваження припиняються пiсля перебiгу двотижневого термiну з дати одержання Товариством вiдповiдної письмової заяви. У разi неможливостi виконання обов'язкiв члена Ревiзiйної комiсiї за станом здоров'я - повноваження припиняються з дати одержання Товариством письмової заяви члена Ревiзiйної комiсiї або, у разi неможливостi пiдписання членом Ревiзiйної комiсiї такої заяви, документа вiд медичної установи. У разi набрання законної сили вироком чи рiшенням суду, яким члена Ревiзiйної комiсiї засуджено до покарання, що виключає можливiсть виконання обов'язкiв члена Ревiзiйної комiсiї - повноваження припиняються з дати набрання законної сили вироком чи рiшенням суду. У разi смертi члена Ревiзiйної комiсiї, визнання його недiєздатним, обмежено дiєздатним, безвiсно вiдсутнiм, померлим - повноваження припиняються з дати одержання Товариством вiдповiдного документа, що згiдно з чинним законодавством встановлює такий факт.У разi, дострокового припинення  повноважень члена Ревiзiйної комiсiї, Наглядова рада протягом трьох мiсяцiв скликає позачерговi загальнi збори для обрання члена Ревiзiйної комiсiї.	

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Статут Товариства	Статут регулює дiяльнiсть Товариства.	https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/ustanovchi-dokumenti?doc=115255	
2	Рiчна iнформацiя емiтента цiнних паперiв за 2011 - 2023 звiтнi роки	Рiчна iнформацiя емiтента цiнних паперiв	https://bazalt-karyer.pat.ua/emitents/reports	
3	Особлива iнформацiя за 2014-2023 роки	Особлива iнформацiя	https://bazalt-karyer.pat.ua/emitents/reports	
4	Повiдомлення про збори 2014-2023 роки	Повiдомлення про збори	https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/povidomlennya-pro-zbori	
5	Протоколи зборiв за 2014-2023 роки	Протоколи зборiв	https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/protokoli-zboriv	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Припинення повноважень та обрання повного складу Виконавчого органу товариства.	05.05.2023	https://bazalt-karyer.pat.ua/emitents/reports/special/21203	
2	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Припинення повноважень та обрання повного складу Виконавчого органу товариства.	03.01.2023	https://bazalt-karyer.pat.ua/emitents/reports	
3	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Переобрання члена правлiння.	03.01.2023	https://bazalt-karyer.pat.ua/emitents/reports	

3. Інша інформація
№ з/п	Вид іншої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про проведення загальних зборів
Повiдомлення про проведення дистанцiйних загальних зборiв	05.05.2023	https://bazalt-karyer.pat.ua/documents/povidomlennya-pro-zbori
https://smida.gov.ua	

КОДИ	
Дата	01.01.2024	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Iвано-Долинський спецкар'єр"	за ЄДРПОУ	05471862	
Територія	Рівненська обл.	за КАТОТТГ	UA56060130020087753	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Добування декоративного та будівельного каменю, вапняку, гіпсу, крейди та глинистого сланцю	за КВЕД	08.11	
Середня кількість працівників: 103
Адреса, телефон: 35042 с.Базальтове, Базальтiвська, 10, (03657) 6-55-41
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2023 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	На дату переходу на МСФЗ	
1	2	3	4	5	
    I. Необоротні активи					
Нематеріальні активи	1000	1 016	958	5	
    первісна вартість	1001	1 504	1 519	5	
    накопичена амортизація	1002	( 488 )	( 561 )	( 0 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	1 117	1 278	0	
Основні засоби	1010	3 884	2 532	7 616	
    первісна вартість	1011	35 009	35 579	19 754	
    знос	1012	( 31 125 )	( 33 047 )	( 12 138 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:					
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	147	
Гудвіл	1050	0	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	0	
Усього за розділом I	1095	6 017	4 768	7 768	
    II. Оборотні активи					
Запаси	1100	8 195	8 601	1 217	
Виробничі запаси	1101	1 433	1 337	714	
Незавершене виробництво	1102	0	0	0	
Готова продукція	1103	6 262	7 189	443	
Товари	1104	500	75	60	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	1 618	1 689	3 171	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:					
    за виданими авансами	1130	1 421	1 676	17	
    з бюджетом	1135	696	782	755	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	262	287	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	313	349	25	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	13 619	10 568	1 167	
Готівка	1166	572	391	0	
Рахунки в банках	1167	13 047	10 177	0	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	0	
у тому числі в:					
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	0	
Інші оборотні активи	1190	593	217	17	
Усього за розділом II	1195	26 455	23 882	6 369	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	0	
Баланс	1300	32 472	28 650	14 137	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	На дату переходу на МСФЗ	
1	2	3	4	5	
    I. Власний капітал					
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	9 278	9 278	11	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	0	0	0	
Додатковий капітал	1410	16 420	16 420	9 294	
Емісійний дохід	1411	0	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	108	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	3 377	-1 128	1 021	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	0	
Усього за розділом I	1495	29 075	24 570	10 434	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення					
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	187	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	187	
Цільове фінансування	1525	0	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	0	
у тому числі:					
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	0	
Усього за розділом II	1595	0	0	187	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення					
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:					
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	1 537	1 546	2 899	
    розрахунками з бюджетом	1620	1 160	723	236	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	71	64	52	
    розрахунками з оплати праці	1630	485	564	145	
    одержаними авансами	1635	92	702	180	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	0	
Поточні забезпечення	1660	0	460	0	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	52	21	4	
Усього за розділом IІІ	1695	3 397	4 080	3 516	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	0	
Баланс	1900	32 472	28 650	14 137	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Довжаниця Галина Василiвна

Головний бухгалтер			Жук Валентина Онисимiвна

КОДИ	
Дата	01.01.2024	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Iвано-Долинський спецкар'єр"	за ЄДРПОУ	05471862	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2023 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	40 223	47 656	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 37 539 )	( 39 383 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	2 684	8 273	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	414	3 812	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 5 075 )	( 4 952 )	
Витрати на збут	2150	( 733 )	( 2 117 )	
Інші операційні витрати	2180	( 419 )	( 524 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	0	4 492	
    збиток	2195	( 3 129 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	165	75	
Інші доходи	2240	0	0	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 0 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 1 501 )	( 1 289 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	0	3 278	
    збиток	2295	( 4 465 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-40	-709	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	0	2 569	
    збиток	2355	( 4 505 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	-4 505	2 569	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	17 424	16 069	
Витрати на оплату праці	2505	8 985	10 993	
Відрахування на соціальні заходи	2510	2 053	2 604	
Амортизація	2515	2 034	2 275	
Інші операційні витрати	2520	13 270	15 976	
Разом	2550	43 766	47 917	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	1 124 550	1 124 550	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	1 124 550	1 124 550	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	-4,006040	2,284470	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	-4,006040	2,284470	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Довжаниця Галина Василiвна

Головний бухгалтер			Жук Валентина Онисимiвна

КОДИ	
Дата	03.01.2024	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Iвано-Долинський спецкар'єр"	за ЄДРПОУ	05471862	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2023 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	47 460	58 231	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	93	261	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	0	0	
Надходження від повернення авансів	3020	0	0	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	165	4 372	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	0	34	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 30 663 )	( 37 996 )	
Праці	3105	( 7 689 )	( 9 734 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 2 084 )	( 2 703 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 8 637 )	( 12 267 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 40 )	( 1 186 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 3 795 )	( 4 068 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 4 802 )	( 309 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 1 402 )	( 895 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-2 757	-697	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 623 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 10 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	-623	-10	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-3 380	-707	
Залишок коштів на початок року	3405	13 619	14 326	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	329	0	
Залишок коштів на кінець року	3415	10 568	13 619	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Довжаниця Галина Василiвна

Головний бухгалтер			Жук Валентина Онисимiвна

КОДИ	
Дата		
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Iвано-Долинський спецкар'єр"	за ЄДРПОУ	05471862	

Звіт про власний капітал
За 2023 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	9 278	0	16 420	0	3 377	0	0	29 075	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	9 278	0	16 420	0	3 377	0	0	29 075	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	-4 505	0	0	-4 505	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	-4 505	0	0	-4 505	
Залишок на кінець року 	4300	9 278	0	16 420	0	-1 128	0	0	24 570	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Довжаниця Галина Василiвна

Головний бухгалтер			Жук Валентина Онисимiвна

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
              ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 
                "IВАНО-ДОЛИНСЬКИЙ СПЕЦКАР'ЄР"
ЗВIТ
ПРО ПРИБУТКИ I ЗБИТКИ ЗА РIК, ЩО ЗАКIНЧИВСЯ
31 ГРУДНЯ 2023 РОКУ

ЗАЯВА ПРО ВIДПОВIДАЛЬНIСТЬ КЕРIВНИЦТВА ЗА ПIДГОТОВКУ I ЗАТВЕРДЖЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI

Нижченаведена заява, яка повинна розглядатися спiльно з описом обов'язкiв незалежних аудиторiв, що мiститься в представленому нижче Звiтi незалежного аудитора, зроблена з метою розмежування вiдповiдальностi керiвництва i вказаних незалежних аудиторiв, вiдносно фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства   " Iвано-Долинський кар"єр" (далi-Компанiя).
Керiвництво Компанiї вiдповiдає за пiдготовку фiнансової звiтностi (далi-фiнансова звiтнiсть), що достовiрно вiдображає у всiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Компанiї на 31 грудня 2023 року, сукупнi прибутки та збитки, а також рух грошових коштiв i змiни в капiталi за рiк, що закiнчився на цю дату, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (далi-МСФЗ).
При пiдготовцi фiнансової звiтностi керiвництво компанiї несе вiдповiдальнiсть за:
-	Вибiр належних принципiв бухгалтерського облiку i їх послiдовне застосування;
-	Застосування обгрунтованих оцiнок i допущень;
-	Дотримання вiдповiдних МСФЗ i розкриття всiх суттєвих вiдхилень в примiтках до фiнансової звiтностi;
-	Пiдготовку фiнансової звiтностi, виходячи з допущення, що Компанiя продовжуватиме свою дiяльнiсть в найближчому майбутньому, за винятком випадкiв, коли таке допущення неправомiрне 
Керiвництво Компанiї також несе вiдповiдальнiсть за:
-	 Розробку, провадження i забезпечення функцiонування ефективної i надiйної системи внутрiшнього контролю компанiї;
-	Пiдтримку системи бухгалтерського облiку, що дозволяє у будь- який момент пiдготувати з достатнiм ступенем точностi iнформацiю про фiнансове положення Компанiї i забезпечити вiдповiднiсть фiнансової звiтностi вимогам МСФЗ;
-	Вживання заходiв в межах своєї компетенцiї для забезпечення збереження активiв Компанiї;
-	Запобiгання i виявлення фактiв шахрайства i iнших зловживань. 
Фiнансова звiтнiсть Компанiї за 2023 рiк була затверджена 29 лютого 2024  року Правлiнням Товариства. 

ПРИМIТКИ ДО  ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ЗА РIК, ЩО ЗАКIНЧИВСЯ 31 ГРУДНЯ 2023 РОКУ
(в тис. грн.)

ЗАГАЛЬНА IНФОРМАЦIЯ

Основнi вiдомостi про емiтента 
Повне найменування: Приватне акцiонерне товариство " Iвано-Долинський спецкар'єр  ".
   	Скорочене найменування: ПрАТ " Iвано-Долинський спецкар'єр"  .
   	 Код за ЄДРПОУ: 05471862.
            Мiсцезнаходження: 35042,  Рiвненська область, Костопiльський район, с. Базальтове.
            Дата державної реєстрацiї: 16.01.1992 р. 
            Основний  вид дiяльностi: добування декоративного та будiвельного каменю.

Функцiональною валютою звiтностi є гривня. Звiтнiсть складена в тисячах гривень.
Фiнансова звiтнiсть складається з Балансу (Звiт про фiнансовий стан) на 31.12.2023 р., Звiту про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд) за 2023 рiк , Звiту про рух грошових коштiв (за прямим методом) за 2023 рiк , Звiту про власний капiтал за 2023 рiк  та Примiток до фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик,  якi складено за мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi (МСФЗ).	

Безперервна дiяльнiсть
24 лютого 2022 року Росiйська Федерацiя почала повномасштабне наземне, морське та повiтряне вторгнення в Україну, спрямоване як на українськi вiйськовi об'єкти так i на населенi пункти по всiй країнi. Вторгнення є частиною росiйсько-української вiйни, розв'язаної росiєю у 2014 роцi. Росiйське вторгнення в Україну 2022 року розглядається як агресивна вiйна росiї проти України, на всiй територiї України введено вiйськовий стан та оголошена загальна мобiлiзацiя. 
Воєнний стан мiстить низку базових вимог до фiзичних та юридичних осiб, а також може чинити вплив на права й свободи громадян i бiзнесу. Господарська дiяльнiсть пiдприємств зазнає суттєвих ризикiв з рiзних векторiв - вiд неможливостi здiйснювати дiяльнiсть у зонi найбiльшої вiйськової небезпеки до проблем з логiстикою та сировинними ринками. Водночас має мiсце i суттєва пiдтримка держави у вiдповiдь на новi умови ведення бiзнесу, адже економiка - це вiйськовий тил, який обов'язково має працювати. Як органiзувати МСФЗ-облiк в умовах вiйни та на що звертати особливу увагу в разi виникнення безпрецедентних форс-мажорних обставин - про це поговоримо у цiй та кiлькох наступних публiкацiях.
За нормами вiтчизняного законодавства воєнний стан є особливим правовим режимом, який:
- запроваджено в Українi у зв'язку з iснуванням реальної небезпеки державнiй незалежностi та територiальнiй цiлiсностi в результатi збройної агресiї iншої країни;
- передбачає надання державним органам i вiйськовому командуванню всiх тих повноважень, якi необхiднi для подолання загрози;
- може тимчасово обмежувати конституцiйнi права i свободи як окремої людини, так i права/iнтереси юридичних осiб.
Отже, можна виокремити щонайменше два вектори впливу воєнного стану саме на юридичних осiб:
1) суттєве обмеження дiяльностi або навiть неможливiсть її провадження через розташування виробництв та адмiнiстративних будiвель на територiї з активними бойовими дiями, захоплення або пошкодження майна, знищення запасiв унаслiдок ворожих дiй тощо;
2) використання потужностей, а також трудових ресурсiв пiдприємства для потреб оборони, переналаштування дiяльностi з огляду на вiйськовi потреби, надання благодiйної та гуманiтарної допомоги тощо.
Усi зазначенi обставини об'єктивно мають безпосереднiй вплив на облiк i звiтнiсть, завдання яких фiксувати факти господарської дiяльностi пiдприємства вже за нових умов.
У контекстi органiзацiї облiку та складання звiтностi воєнний стан можна розглядати як обставини непереборної сили, тобто форс-мажор. Закон про торгово-промисловi палати в Українi розглядає форс-мажорнi обставини як такi, що є надзвичайними та невiдворотними. Найважливiша риса форс-мажору пiд час здiйснення господарської дiяльностi - його здатнiсть унеможливлювати як виконання зобов'язань (усiх або частини), передбачених умовами певного договору, так i обов'язкiв пiдприємства, визначених законодавчими та iншими нормативними актами (зокрема перед податковими органами). Загроза вiйни беззаперечно є в перелiку таких обставин. Пiдтверджують цi висновки i роз'яснення вiд Торгово-промислової палати. Зокрема, у листi вiд 28.02.2022 р. офiцiйно засвiдчено, що вiйськова агресiя росiї проти України є форс-мажором. Вiдповiдно, за цих умов є правовi пiдстави для звiльнення вiд вiдповiдальностi за невиконання окремих зобов'язань (у т. ч. i несвоєчасне подання фiнансової звiтностi), спричинене впливом форс-мажору.
Крiм того, облiковi оцiнки, якi мали мiсце за звичайної дiяльностi пiдприємства, можуть виявитися неактуальними за форс-мажорних умов, а тому потребують перегляду та за необхiдностi актуалiзацiї з боку управлiнського персоналу.

Зазначенi подiї значно обмежують та ускладнюють функцiонування пiдприємств в Українi.
Багато країн та Мiжнародний валютний фонд надають значну вiйськову та макрофiнансову пiдтримку українському уряду, що дозволяє пiдтримувати курс української гривнi до iноземної валюти та успiх вiйськових дiй українських вiйськ.
Тим не менш, остаточний результат цих подiй на даний момент не може бути визначений, i вiдповiднi коригування фiнансової звiтностi внаслiдок цих невизначеностей можуть бути зробленi в наступному звiтному перiодi, коли подiї фактично вiдбулися. На даний момент Компанiя розглядає наскiльки суттєво подiя впливає на балансову вартiсть активiв, зобов'язань та її бiзнес.
Цi подiї можуть поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть у майбутньому i значно залежатимуть вiд подальшого розвитку ситуацiї.

Керiвництво очiкує, що чистi грошовi потоки вiд операцiйної дiяльностi будуть на рiвнi достатньому для своєчасного погашення iнших зобов'язань Компанiї.
Управлiнський персонал проаналiзував фiнансовий стан Пiдприємства, поточнi плани, прибутковiсть дiяльностi та доступ до фiнансових ресурсiв, а також стан операцiйного середовища та вважає, що Пiдприємство буде здатне продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi протягом щонайменше року з дати затвердження звiтностi.

Фiнансова звiтнiсть Компанiї складена, виходячи з припущення про її функцiонування в майбутньому.

Оцiнка справедливої вартостi
Справедлива вартiсть визначається як цiна, яка була б отримана за продаж активу, або сплачена за передачу зобов'язання у звичайнiй операцiї мiж учасниками ринку на дату оцiнки.
Оцiнка справедливої вартостi припускає, що операцiя продажу активу або передачi зобов'язання вiдбувається або 
"	на головному ринку для цього  активу або зобов'язання; або 
"	за вiдсутностi головного ринку - на найсприятливiшому ринку для цього  активу або зобов'язання.
Пiд час здiйснення облiкової оцiнки використовується метод оцiнки вибуття запасiв, метод визначення величини резерву кредитних збиткiв, метод калькулювання виробничої собiвартостi продукцiї.
Компанiя застосовує методи оцiнки справедливої вартостi, якi вiдповiдають обставинам, та для яких є достатньо даних, щоб оцiнити справедливу вартiсть, масимiзуючи використання доречних вiдкритих вхiдних даних та мiнiмiзуючи використання закритих вхiдних даних.
Справедлива вартiсть фiнансових iнструментiв
Розрахункова справедлива вартiсть фiнансових iнструментiв визначається з урахуванням рiзної ринкової iнформацiї та вiдповiдних методик оцiнки. Однак для проведення такої оцiнки необхiдно обгрунтоване судження при тлумаченнi ринкової iнформацiї. Вiдповiдно, такi оцiнки не завжди виражають суми, якi Компанiя може отримати в iснуючiй ринковiй ситуацiї. 
Станом на 31 грудня 2022 року та 31 грудня 2023 року керiвництво оцiнило, що справедлива вартiсть грошових коштiв, торгової та iншої дебiторської заборгованостi, iнших поточних фiнансових активiв, iнших довгострокових фiнансових зобов'язань, торгової та iншої кредиторської заборгованостi приблизно дорiвнювала їхнiй справедливiй вартостi у зв'язку з короткими термiнами погашення цих iнструментiв, а її оцiнка базується на грошових потоках дисконтованих по ставках, визначених в рамках рiвня 3 iєрархiї справедливої вартостi, за винятком грошових коштiв в банках, для яких були використанi ставки рiвня 2.

 ОСНОВИ ПРЕДСТАВЛЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI

Рiчна фiнансова звiтнiсть була складена у вiдповiдностi до вимог МСФЗ. При формуваннi фiнансової звiтностi Компанiя керувалась також вимогами нацiональних законодавчих та нормативних актiв щодо органiзацiї та ведення бухгалтерського облiку та складання фiнансової звiтностi в Українi, якi не протирiчать вимогам МСФЗ.

Новi стандарти

1.1.	МСФЗ та iнтерпретацiї, що не набрали чинностi
З 01 сiчня 2024 року та пiзнiше набирають чинностi такi змiни до МСФЗ:
 
Змiни до МСБО (IAS)  1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Класифiкацiя зобов'язань як поточнi та непоточнi";
Змiни до МСБО (IAS) 1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Непоточнi зобов'язання iз спецiальними умовами";
Змiни до МСФЗ (IFRS) 16 "Оренда" - "Орендне зобов'язання в операцiях продажу та зворотної оренди";
Змiни до МСБО (IAS) 7 та МСФЗ (IFRS) 7 - "Угоди про фiнансування постачальника";
Змiни до МСБО (IAS)  21 "Вплив змiн валютних курсiв" - "Вiдсутнiсть конвертованостi".
 Змiни до МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Класифiкацiя зобов'язань як поточнi та непоточнi".

Уточнено, що зобов'язання класифiкується як непоточне, якщо суб'єкт господарювання має право вiдстрочити врегулювання зобов'язання щонайменше на 12 мiсяцiв - це право має iснувати на дату закiнчення звiтного перiоду. Право вiдстрочити врегулювання зобов'язання щонайменше на 12 мiсяцiв пiсля закiнчення звiтного перiоду має бути реальним i має iснувати на дату закiнчення звiтного перiоду, незалежно вiд того, чи суб'єкт господарювання планує скористатися цим правом.
 
Якщо право вiдстрочити врегулювання зобов'язання залежить вiд виконання суб'єктом господарювання певних умов, то таке право iснує на дату закiнчення звiтного перiоду тiльки в тому випадку, якщо суб'єкт господарювання  виконав цi умови на дату закiнчення звiтного перiоду. Необхiдно виконати цi умови на дату закiнчення звiтного перiоду, навiть якщо перевiрка їх виконання здiйснюється кредитором пiзнiше. На класифiкацiю зобов'язання не впливає ймовiрнiсть того, що суб'єкт господарювання використає своє право вiдстрочити врегулювання зобов'язання щонайменше на 12 мiсяцiв пiсля закiнчення звiтного перiоду.
 
Змiни до МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Непоточнi зобов'язання iз спецiальними умовами" передбачають, що, суб'єкт господарювання може класифiкувати зобов?язання, що виникають за кредитною угодою, як непоточнi, якщо право суб?єкта господарювання вiдстрочити погашення цих зобов?язань обумовлене виконанням суб?єктом господарювання спецiальних умов протягом дванадцяти мiсяцiв пiсля завершення звiтного перiоду.
 
Зокрема, в примiтках необхiдно буде розкрити iнформацiю, що дає змогу користувачам фiнансової звiтностi зрозумiти ризик того, що зобов?язання можуть стати такими, що пiдлягають поверненню протягом 12 мiсяцiв пiсля завершення звiтного перiоду: 
а) iнформацiю про спецiальнi умови (включно з характером спецiальних умов i тим, коли вiд суб?єкта господарювання вимагається їх виконувати) та балансову вартiсть пов'язаних зобов?язань; 
б) факти та обставини, якщо такi iснують, якi вказують на те, що суб?єктовi господарювання може бути складно виконувати спецiальнi умови: наприклад, про те, що суб?єкт господарювання протягом звiтного перiоду чи пiсля його завершення вчинив дiї, спрямованi на уникнення чи обмеження наслiдкiв потенцiйного порушення.
 
Змiни до  МСФЗ 16 "Оренда" пояснюють, як суб'єкт господарювання вiдображає в облiку продаж i зворотну оренду пiсля дати операцiї.
 
Операцiя продажу з подальшою орендою - це операцiя, за якою суб'єкт господарювання продає актив i орендує той самий актив у нового власника на певний перiод часу.
 
Внесенi змiни доповнюють вимоги МСФЗ 16 щодо продажу та зворотної оренди, тим самим пiдтримуючи послiдовне застосування цього стандарту. А саме, змiнами уточнено, що орендар-продавець не визнає нiякої суми прибутку або збитку, що стосується права користування, збереженого за орендарем-продавцем. Разом з тим, це не позбавляє орендаря-продавця права визнавати у прибутку або збитку будь-який прибуток або збиток, пов'язаний з частковим або повним припиненням такої оренди.
 
Змiнами до МСФЗ 7 "Звiт про рух грошових коштiв" та МСФЗ 7 "Фiнансовi iнструменти: розкриття iнформацiї" - "Угоди фiнансування постачальникiв" передбачено вимоги до розкриття iнформацiї про свої угоди фiнансування постачальникiв, яка надає користувачам фiнансової звiтностi можливiсть оцiнювати вплив таких угод на зобов'язання та рух грошових коштiв суб'єкта господарювання та його експозицiю щодо ризику лiквiдностi.
 
Ключовi змiни  до МСФЗ  7 та МСБО  7 включають вимоги до розкриття:
 
умов угод про фiнансування;
балансової вартостi фiнансових зобов'язань, що є частиною угод про фiнансування постачальникiв та статтi, в яких вiдображенi цi зобов'язання;
балансової вартостi фiнансових зобов'язань, за якими постачальники вже отримали оплату вiд постачальникiв фiнансових послуг;
дiапазону строкiв оплати як за фiнансовими зобов'язаннями, якi є частиною цих угод.
 
Згiдно з змiнами, суб'єкти господарювання мають розкривати тип та вплив негрошових змiн балансової вартостi фiнансових зобов'язань, якi є частиною угоди про фiнансування постачальникiв.
 
Змiни набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються 1 сiчня 2024 року або пiсля цiєї дати, протягом першого року порiвняльна iнформацiя не потрiбна.
 
Змiни до МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв" - "Вiдсутнiсть конвертованостi" є обов'язковими до застосування з 01.01.2025. Раннє застосування дозволено.
 
Змiни стосуються визначення конвертованої (обмiнюваної) валюти. Стандарт доповнено визначенням, що таке конвертована валюта, настановами, як визначити чи є валюта конвертованою, як визначити спот-курс, якщо валюта не є конвертованою, та як розкрити це у фiнансовiй звiтностi.
 
Необхiдно визначити, чи обмiнюється валюта на iншi. Якщо валюта не є конвертованою/обмiнюваною, суб'єкт господарювання оцiнює спот-курс та розкриває iнформацiю, яка дає змогу користувачам фiнансової звiтностi зрозумiти, як валюта, що не обмiнюється на iншу валюту, впливає або очiкується, що впливатиме, на фiнансовi результати дiяльностi, фiнансовий стан та грошовi потоки суб'єкта господарювання.
 
 Для досягнення цiєї мети суб'єкт господарювання розкриває iнформацiю про:
а) характер i фiнансовi наслiдки того, що валюта не є конвертованою; 
б) використаний(i) спот-курс(и);
 в) процес оцiнки;
 г) ризики, на якi наражається суб'єкт господарювання через те, що валюта не є конвертованою. 
 
Стандарти зi сталого розвитку
 
У червнi 2023 року Радою зi сталого розвитку були випущенi стандарти фiнансової звiтностi зi сталого розвитку:
 
МСФЗ  S1 "Загальнi вимоги до розкриття фiнансової iнформацiї, пов'язаної зi сталий розвитком" (IFRS S1 General Requirements for Disclosure of Sustainability-related Financial Information) (далi - МСФЗ S1);
МСФЗ S2 "Розкриття iнформацiї, пов'язаної з клiматом" (IFRS S2 Climate-related Disclosures ) (далi - МСФЗ S2) .
 
Стандарти МСФЗ S1 та МСФЗ S2 набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються з 1 сiчня 2024 року. Цi стандарти встановлюють вимоги до розкриття iнформацiї про ризики та можливостi, пов'язанi зi сталим розвитком та змiною клiмату, якi можуть вплинути на грошовi потоки суб'єкта господарювання, доступ до фiнансування або вартiсть капiталу в короткостроковiй, середньостроковiй або довгостроковiй перспективi.  
 
У сiчнi 2023 року вступила у силу ДИРЕКТИВА (ЄС) 2022/2464 ЄВРОПЕЙСЬКОГО ПАРЛАМЕНТУ I РАДИ вiд 14 грудня 2022 року про внесення змiн до Регламенту (ЄС) № 537/2014, Директиви 2004/109/ЄС, Директиви 2006/43/ЄС i Директиви 2013/34/ЄС щодо корпоративної звiтностi зi сталого розвитку (Corporate Sustainability Reporting Directive, або CSRD) (далi - Директива 2022/2464/ЄС). Її вимоги поширюються на бiльшу кiлькiсть суб'єктiв господарювання резидентiв та нерезидентiв ЄС, вона замiнить директиву 2014/95/EU вже з сiчня 2025 року.
 
Директива 2022/2464/ЄС потребує iмплементацiї в законодавство України, її основними вимогами є:
 впровадження Звiту зi сталого розвитку (стаття 19а);
розроблення Комiсiєю стандартiв звiтностi зi сталого розвитку (стаття 29b);
єдиний електронний формат звiтностi (стаття 29d);
окремi вимоги до аудиту звiту зi сталого розвитку ( в т. ч. змiни до Директиви 2006/43/ЄС).
 
Директива 2013/34/ЄС iмплементована в законодавство України шляхом внесення змiн до  Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi",  а Директива 2006/43/ЄС - шляхом внесення змiн до Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" вiдповiдно.
 
Розкриття iнформацiї у Звiтi сталого розвитку вiдносяться в цiлому до дiяльностi суб'єкта господарювання, зокрема така iнформацiя:
опiрнiсть бiзнес-моделi та стратегiї пiдприємства до ризикiв, пов?язаних iз питаннями сталого розвитк
На сьогоднi в законодавствi України вiдсутнi вимоги  щодо складання та подання Звiту про сталий розвиток, проте питання перебуває на стадiї опрацювання, тому суб'єктам господарювання необхiдно розпочинати пiдготовчу роботу щодо  вивчення та аналiзу iнформацiї, необхiдної для складання  Звiту про сталий розвиток.

ОСНОВНI ПРИНЦИПИ ОБЛIКОВОЇ ПОЛIТИКИ

Загальнi принципи складання фiнансової звiтностi

	Концептуальна основа надання фiнансової звiтностi
	Компанiя складає фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до вимог МСФЗ. Фiнансова звiтнiсть є складеною вiдповiдно до МСФЗ тiльки тодi, якщо вiдповiдає всiм вимогам дiючих МСФЗ, якi є обов'язковими для виконання на дату складання фiнансової звiтностi.
	Фiнансова звiтнiсть Компанiї складається на основi припущення, що Компанiя є безперервно дiючою та залишатиметься дiючою в досяжному майбутньому.

При облiку господарських операцiй застосовувати вiдповiднi Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi (далi - МСФЗ та МСБО), затверджених Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку та оприлюднених на веб-сайтi Мiнiстерства фiнансiв України. Облiкову полiтику застосовувати таким чином, щоб фiнансовi звiти повнiстю узгоджувались з вимогами ЗУ №996-XIV та МСФЗ i МСБО. Застосовувати перед усiм тi пiдходи та методи для ведення бухгалтерського облiку i надання iнформацiї в фiнансових звiтах, якi передбаченi МСФЗ.

Фiнансова звiтнiсть Компанiї базується на наступних характеристиках:
Основоположнi якiснi характеристики:
"	доречнiсть - доречна фiнансова iнформацiя може спричинити вiдмiнностi у рiшеннях, якi приймають користувачi. Фiнансова iнформацiя може спричинити вiдмiнностi у рiшеннях, якщо вона має передбачувану цiннiсть, пiдтверджувальну цiннiсть або i те, i iнше;
"	суттєвiсть - iнформацiя є суттєвою, якщо її вiдсутнiсть або неправильне подання може вплинути на рiшення, якi приймають користувачi на основi фiнансової iнформацiї про конкретний суб'єкт господарювання, що звiтує;
"	правдиве подання iнформацiї в бухгалтерськiй звiтностi - засноване на чесностi її укладачiв та уявленнi про те, що вона вiдображає саме тi операцiї, факти та подiї, якi вона повинна вiдображати, або, як обгрунтовано очiкують користувачi, вона повинна представляти саме цю iнформацiю.
Посилювальнi якiснi характеристики:
"	зiставнiсть - дає змогу користувачам iдентифiкувати та зрозумiти подiбностi статей та вiдмiнностi мiж ними;
"	можливiсть перевiрки - допомагає запевнити користувачiв у тому, що iнформацiя правдиво подає економiчнi явища, якi вона призначена подавати;
"	своєчаснiсть - означає можливiсть для осiб, якi приймають рiшення, мати iнформацiю вчасно, так, щоб ця iнформацiя могла вплинути на їхнi рiшення;
"	зрозумiлiсть - класифiкацiя та подання iнформацiї ясно i стисло робить її зрозумiлою.

	Для складання фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ керiвництво здiйснює оцiнку активiв, зобов'язань, доходiв i витрат на основi принципу обачностi.

	Формат звiтностi, складеної за мiжнародними стандартами
	Фiнансова звiтнiсть надає iнформацiю про фiнансовий стан, фiнансовi результати дiяльностi та грошовi потоки Компанiї, яка є корисною для широкого кола користувачiв при прийняттi ними економiчних рiшень.
	Повний комплект фiнансової звiтностi Компанiї формується вiдповiдно до МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" та включає:
"	Баланс (Звiт про фiнансовий стан);
"	Звiт про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд);
"	Звiт про рух грошових коштiв;
"	Звiт про змiни у власному капiталi;
"	Примiтки до фiнансової звiтностi
	Компанiя у Примiтках до фiнансової звiтностi надає iнформацiю про основнi принципи складання фiнансової звiтностi, облiкової полiтики, змiни, що в нiй вiдбулися протягом звiтного перiоду, вплив економiчної ситуацiї в Українi на фiнансовий стан та результати дiяльностi Компанiї, описує статтi активiв та пасивiв, надає iншу iнформацiю, розкриття якої передбачають МСФЗ. Компанiя складає примiтки до кожної суттєвої статтi фiнансової звiтностi на основi даних синтетичного та аналiтичного бухгалтерського облiку. Примiтки є невiд'ємною складовою фiнансової звiтностi.

На пiдставi вимог п.ЯХ11 Концептуальної основи фiнансової звiтностi встановити порiг суттєвостi у розмiрi:
- 5% вiд пiдсумку вiдповiдно всiх активiв, всiх зобов'язань i власного капiталу - для визначення суттєвостi окремих об'єктiв облiку, що вiдносяться до активiв, зобов'язань i власного капiталу пiдприємства вiдповiдно;
- 2% чистого прибутку (збитку) пiдприємств - для визначення суттєвостi окремих видiв доходiв i витрат;
- 10-вiдсоткове вiдхилення балансової вартостi необоротних активiв вiд їх справедливої вартостi - для вiдображення переоцiнки або зменшення корисностi таких об'єктiв.
- 6,0  тис.грн для визнання активу основним засобом.
-	50,0 тис. грн..  - пiд час виправлення помилок у фiнансовiй звiтностi минулих рокiв шляхом коригування сальдо статей на початок звiтного року ( операцiї, що не перевищують межу суттєвостi, вiдображаються у складi витрат/ доходiв, активiв, зобов"язань та капiталу звiтного перiоду).
Визнання, оцiнку та розкриття iнформацiї в розрiзi об'єктiв бухгалтерського облiку здiйснювати з урахуванням нижчевикладеного:

 Методи оцiнки активiв та пасивiв, визначення фiнансових результатiв
	
1.	Облiк нематерiальних активiв
	Товариство здiйснює облiк нематерiальних активiв вiдповiдно до МСБО 38 "Нематерiальнi активи".
	
	Вiдображення нематерiального активу в облiку базується на строковi його корисної експлуатацiї. Нематерiальний актив з визначеним строком корисної експлуатацiї пiдлягає амортизацiї на строк, вказаний у договорi, на патентi, лiцензiї, свiдоцтвi тощо. Для нематерiальних активiв, таких що неможливо визначити строк корисного використання, норми амортизацiї визначаються у розрахунку на 2 рокiв. Активи з необмеженим строком корисного використання (наприклад, торговi марки) не амортизуються, але перевiряються раз у рiк на знецiнення та на можливий перехiд до активiв, якi амортизуються.
	Перiод i метод амортизацiї нематерiального активу з визначеним строком корисної експлуатацiї переглядається в кiнцi кожного фiнансового року. Якщо очiкуваний строк корисної експлуатацiї активу вiдрiзняється вiд його попереднiх оцiнок, перiод амортизацiї необхiдно вiдповiдно змiнити, при цьому враховувати вимоги МСБО 8 "Облiковi полiтики, змiни в облiкових оцiнках та помилки". В Товариствi до нематерiальних активiв застосовують прямолiнiйний метод нарахування амортизацiї. Пiд час розрахунку вартостi, яка амортизується, лiквiдацiйна вартiсть нематерiальних активiв прирiвнюється до нуля.
	Нарахування амортизацiї починається, коли цей актив є наявним для використання, тобто
"	.
	Прибутки або збитки, якi виникають вiд припинення визнання нематерiального активу в результатi його лiквiдацiї чи вибуття, визначаються як рiзниця мiж чистими надходженнями вiд вибуття та балансовою вартiстю активу. Вони визнаються в Звiтi про фiнансовi результати (Звiтi про сукупний дохiд), коли припиняється визнання активу.

2.	Облiк основних засобiв

	Товариство здiйснює облiк основних засобiв вiдповiдно до МСБО 16 "Основнi засоби".
	Об'єкт основних засобiв визнається активом, якщо iснує iмовiрнiсть того, що Товариство отримає в майбутньому економiчнi вигоди вiд його використання та його вартiсть може бути достовiрно визначена.
	Одиницею облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв.
	
	Первiсна вартiсть основних засобiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних з полiпшенням об'єкта (модернiзацiя, модифiкацiя, добудова, дообладнання, реконструкцiя тощо), що призводить до збiльшення майбутнiх економiчних вигод, первинно очiкуваних вiд використання об'єкта. Залишкова вартiсть основних засобiв зменшується у зв'язку з частковою лiквiдацiєю об'єкта основних засобiв.
	Витрати, що здiйснюються для пiдтримання об'єкта в робочому станi та отримання первинно визначеної суми майбутнiх економiчних вигод вiд його використання, включаються до складу витрат перiоду, в якому вони були здiйсненi.
	
	Нарахування амортизацiї здiйснюється протягом строку корисного використання (експлуатацiї) об'єкта, який встановлюється при визнаннi цього об'єкта активом (при зарахуваннi на баланс), i призупиняється на перiод його реконструкцiї, модернiзацiї, добудови, дообладнання та консервацiї.
	
	Нарахування амортизацiї  вiдбувається щомiсячно.
	Амортизацiю активу починають нараховувати, коли вiн стає придатним для використання, тобто коли вiн доставлений до мiсця розташування та приведений у стан, в якому вiн придатний до експлуатацiї у спосiб, визначений управлiнським персоналом.
	Об'єктом амортизацiї є вартiсть основних засобiв, зменшена на суму лiквiдацiйної вартостi (крiм вартостi землi i незавершених капiтальних iнвестицiй). Лiквiдацiйна вартiсть основних засобiв встановлюється на рiвнi нуля.
	Товариство використовує прямолiнiйний метод амортизацiї основних засобiв. Для застосування прямолiнiйного методу кожнiй групi основних засобiв орiєнтовно встановлюються наступнi строки корисного використання основних засобiв.
Групи	Строки корисного використання, рокiв
Земельнi дiлянки	-
Будiвлi та споруди	20
Машини та обладнання 	5
Iншi машини та обладнання	2
Мотовсюдиходи	10
Трактори	5
Навантажувачi	5
Екскаватори	5
Iншi транспортнi засоби	5
Легковi автомобiлi 	5
Причепи до легкових автомобiлiв	5
Iншi основнi засоби	4

Аналiтичний облiк основних засобiв  здiйснюється в розрiзi кожного об'єкту основних засобiв iз застосуванням iнвентарних карток. Кожен об'єкт основних засобiв закрiплюється за матерiально-вiдповiдальною особою.
Не рiдше одного разу на рiк , згiдно з наказом, проводиться iнвентаризацiя основних засобiв Компанiї та товарно-матерiальних цiнностей.
	Об'єкт основних засобiв вилучається з активiв (списується з балансу) у випадку його вибуття внаслiдок продажу, безоплатної передачi або невiдповiдностi критерiям визнання активом.

3.	Iнвестицiйна нерухомiсть
	Товариство облiк iнвестицiйної нерухомостi веде вiдповiдно до МСБО 40 "Iнвестицiйна нерухомiсть".

4.	Витрати на позики
	Товариство облiк витрат на позики веде вiдповiдно до МСБО 23 "Витрати на позики".
	Витрати на позики Товариства можуть включати:
"	витрати на сплату вiдсоткiв;
"	фiнансовi витрати, пов'язанi з фiнансовою орендою;
"	курсовi рiзницi, якi виникають внаслiдок отримання позик в iноземнiй валютi, якщо вони розглядаються як коригування витрат на сплату вiдсоткiв.
	Товариство капiталiзує витрати на позики, якi безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництва або виробництва квалiфiкованого активу як частина собiвартостi цього активу. Компанiя визнає iншi витрати на позики як витрати в тому перiодi, в якому вони були понесенi.

5.	Облiк фiнансових iнструментiв

	Облiк фiнансових iнвестицiй в Товариствi здiйснюється вiдповiдно до МСБО 32 "Фiнансовi iнструменти: розкриття та подання",  МСФЗ 9 "Фiнансовi iнструменти", МСФЗ 7 "Фiнансовi iнструменти: розкриття iнформацiї", МСБО 28 "Iнвестицiї в асоцiйованi пiдприємства".
	
	Товариство класифiкує свої фiнансовi активи за такими категорiями:
"	фiнансовi активи, якi облiковуються за справедливою вартiстю через фiнансовий результат (придбанi або створенi в основному з метою продажу або перепродажу в близькому майбутньому; є частиною портфеля iдентифiкованих фiнансових iнструментiв, якими управляють разом, та щодо яких iснують свiдчення останньої фактичної схеми отримання короткострокового прибутку);
"	фiнансовi активи, що утримуються до погашення;
"	позики виданi та дебiторська заборгованiсть;
"	фiнансовi iнструменти наявнi для продажу (всi, якi не ввiйшли до iнших груп).
	Вiднесення фiнансових iнвестицiй до певної категорiї вiдбувається в момент здiйснення iнвестицiї та пiд час регулярного перегляду вiдповiдностi iнвестицiй поставленим цiлям.
	
.
	Компанiя у своєму облiку видiляє облiк фiнансових зобов'язань. До фiнансових зобов'язань  вiдноситься:
"	овердрафти;
"	кредиторську заборгованiсть;
"	отриманi кредити;
"	отриманi фiнансовi допомоги.
"	
	Товариство визнає фiнансове зобов'язання в Балансi (Звiтi про фiнансовий стан) тiльки тодi, коли  стає стороною контрактних положень щодо фiнансового iнструмента.
	Первiсне визнання фiнансового зобов'язання здiйснюється за справедливою вартiстю, тобто за вартiстю отриманого за нього вiдшкодування плюс витрати на операцiю, якi прямо вiдносяться до придбання або випуску фiнансового зобов'язання.
	
	Амортизована вартiсть фiнансового зобов'язання - це сума, за якою фiнансове зобов'язання оцiнюється при первiсному визнаннi, мiнус виплати основної суми, плюс (або мiнус) накопичена амортизацiя будь-якої рiзницi мiж цiєю первiсною сумою та сумою погашення iз застосуванням методу ефективного вiдсотка та мiнус будь-яке зменшення внаслiдок зменшення корисностi.
	
.

6.	Облiк запасiв:
	Облiк запасiв в Товариствi здiйснюється вiдповiдно до МСБО 2 "Запаси".

Запаси - це активи, якi: 
а) утримуються для продажу у звичайному ходi бiзнесу; 
б) перебувають у процесi виробництва для такого продажу 
або 
в) iснують у формi основних чи допомiжних матерiалiв для споживання у виробничому процесi або при наданнi послуг. 
Запаси включають товари, що були придбанi та утримуються для перепродажу. Запаси включають також готову вироблену продукцiю або незавершене виробництво суб'єкта господарювання й основнi та допомiжнi матерiали, призначенi для використання в процесi виробництва. 
Запаси оцiнюють за меншою з таких двох величин: собiвартiсть та чиста вартiсть реалiзацiї. 
Собiвартiсть запасiв  включає всi витрати на придбання, витрати на переробку та iншi витрати, понесенi пiд час доставки запасiв до їх теперiшнього мiсцезнаходження та приведення їх у теперiшнiй стан.
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне їх найменування.
Собiвартiсть запасiв,визначати за формулою "перше надходження - перший видаток" (ФIФО). Застосовувати одну i ту саму формулу собiвартостi для всiх запасiв  однакового характеру та використання. 
 Формула ФIФО припускає, що одиницi запасiв, якi були придбанi або виробленi першими, продаються першими, а отже, одиницi, якi залишаються в запасах на кiнець перiоду, є тими, що були придбаними або виробленими останнiми.  
Запаси вiдображати в бухгалтерському облiку i звiтностi за найменшою iз двох оцiнок: первiсною вартiстю або чистою вартiстю реалiзацiї. 
 Запаси списуються до чистої вартостi реалiзацiї на iндивiдуальнiй основi. 
позабалансового рахунка 07. 
	Оцiнка запасiв, вiдповiдно до вимог МСБО 2 "Запаси", здiйснюється на трьох етапах руху запасiв у виробничому циклi :
"	при надходженнi запасiв ;
"	при вибуттi запасiв;
"	на дату складання звiтностi.

7.	Облiк дебiторської заборгованостi

	Товариство дебiторську заборгованiсть визначає та облiковує як фiнансовий актив (МСБО 32 "Фiнансовi iнструменти: розкриття та подання").
	Товариство  визнає дебiторську заборгованiсть в балансi, коли вона стає стороною контрактних зобов'язань i внаслiдок цього має юридичне право отримувати грошовi або iншi цiнностi (МСБО 39 "Фiнансовi iнструменти: визнання та оцiнка").
	В своєму облiку Товариство подiляє дебiторську заборгованiсть на поточну та довгострокову.
	Поточна дебiторська заборгованiсть - сума дебiторської заборгованостi, яка виникає в ходi нормального операцiйного циклу або буде погашена протягом дванадцяти мiсяцiв з дати балансу. Поточна дебiторська заборгованiсть вiдноситься до оборотних активiв .
	Облiк дебiторської заборгованостi здiйснюється в розрiзi контрагентiв та укладених з ними договорiв, дотримуючись методу нарахування.
	Дебiторська заборгованiсть за розрахунками з бюджетом включає заборгованiсть фiнансових i податкових органiв, а також авансовi платежi, переплату за податками i зборами, iншими платежами до бюджету та вiдображається в балансi з видiленням заборгованостi з податку на прибуток.
	Вiдповiдно до принципу обачностi та з метою покриття у майбутньому безнадiйної дебiторської заборгованостi, Компанiя нараховує резерв сумнiвних боргiв.
	Для розрахунку резерву сумнiвних боргiв в Товариствi вся поточна дебiторська заборгованiсть подiляється на двi частини:
"	дебiторська заборгованiсть вiд продажу товарiв (робiт, послуг);
"	дебiторська заборгованiсть за виданими авансами;
"	iнша поточна дебiторська заборгованiсть.
	Для кожного з визначених видiв дебiторської заборгованостi розрахунок резервiв сумнiвних боргiв здiйснюється окремо.
	Резерв сумнiвних боргiв визначається за методом застосування абсолютної суми сумнiвної заборгованостi на основi аналiзу платоспроможностi окремих дебiторiв.
	В ходi проведення iнвентаризацiї аналiзується дебiторська заборгованiсть за кожним розрахунковим документом, що є в облiку, на останню звiтну дату перiоду. При цьому визначається належнiсть заборгованостi до сумнiвної, а також величина резерву за сумнiвними боргами. Величина резерву визначається окремо за кожним сумнiвним боргом в залежностi вiд наступних критерiїв:
"	оцiнки вiрогiдностi погашення боргу (повнiстю або частково);
"	оцiнки фiнансового стану (платоспроможностi) боржника.
	Резерв сумнiвних боргiв формується за дебiторською заборгованiстю, яка не погашена в строки, встановленi договором. Сума резерву формується з врахуванням податку на додану вартiсть.
	Дебiторська заборгованiсть за товари (роботи, послуги), а також iнша дебiторська заборгованiсть вiдображається в фiнансовiй звiтностi за вирахуванням резерву сумнiвних боргiв. Сума резерву сумнiвних боргiв вiдноситься до складу iнших операцiйних витрат Компанiї.
 Резерв сумнiвних боргiв не формується за дебiторською заборгованiстю, яка погашена до затвердження фiнансової звiтностi.
	Довгострокова дебiторська заборгованiсть - сума дебiторської заборгованостi, яка не виникає в ходi нормального операцiйного циклу та буде погашена пiсля дванадцяти мiсяцiв з дати балансу.
Частина довгострокової дебiторської заборгованостi, яка пiдлягає погашенню протягом дванадцяти мiсяцiв з дати балансу, вiдображається на ту саму дату в складi поточної дебiторської заборгованостi.
Довгострокова дебiторська заборгованiсть вiдноситься до необоротних активiв .
 Облiк довгострокової дебiторської заборгованостi здiйснюється в розрiзi контрагентiв та укладених з ними договорiв, дотримуючись методу нарахування.
 Пiд час первiсного визнання фiнансового активу необхiдно оцiнювати його за собiвартiстю, яка є справедливою вартiстю компенсацiї, наданої або отриманої за нього. Пiсля первiсного визнання дебiторську заборгованiсть визнають за амортизованою собiвартiстю iз застосуванням методу визначення за ефективною ставкою вiдсотка (МСБО 9 "Фiнансовi iнструменти").
 На кiнець звiтного перiоду (року) Товариство надсилає основним дебiторам акти звiрки щодо пiдтвердження балансiв за дебiторською та кредиторською заборгованiстю, а також пiдтвердження обороту мiж контрагентом за перiод.

8.	Облiк грошових коштiв
	Компанiя формування у бухгалтерському облiку iнформацiї про грошовi кошти та її розкриття у фiнансовiй звiтностi здiйснює вiдповiдно до МСБО 7 "Звiт про рух грошових коштiв".

9.		Облiк зобов'язань
	Зобов'язання визнається, якщо його оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує iмовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок його погашення. Якщо на дату балансу ранiше визнане зобов'язання не пiдлягає погашенню, то його сума включається до складу доходу звiтного перiоду.
	З метою бухгалтерського облiку в Компанiї зобов'язання подiляються на довгостроковi та поточнi.
	Довгостроковi зобов'язання, на якi нараховуються вiдсотки, вiдображаються в балансi за їх теперiшньою вартiстю. Визначення теперiшньої вартостi залежить вiд умов та виду зобов'язання.
	До поточних зобов'язань входять забезпечення, якi створюються для вiдшкодування наступних (майбутнiх) операцiйних витрат на:
"	виплату вiдпусток працiвникам;
"	Забезпечення на рекультивацiю земель
Оцiнка Компанiї щодо резерву на  вiдновлення об'єктiв  середовища базується  на оцiнцi очiкуваних  майбутнiх  витрат, що  будуть понесенi пiд  час   вiдновлення,   скоригованих на  вплив   прогнозованої iнфляцiї на  майбутнi перiоди,  та  дисконтованих з  використанням процентних  ставок, що  застосовуються до резерву.  Витрати  по вiдсоткам, що   пов'язанi з резервом,  включаються  до фiнансових витрат у складi  прибутку або збитку
Залишок будь-якого виду забезпечень Компанiї переглядається на кожну дату балансу та, у разi необхiдностi, коригується (збiльшується або зменшується). У випадку вiдсутностi ймовiрностi вибуття активiв для погашення майбутнiх зобов'язань, сума такого забезпечення пiдлягає сторнуванню.

10.	Облiк виплат персоналу
	Компанiя формування забезпечень з виплат персоналу та їх розкриття у фiнансовiй звiтностi здiйснює вiдповiдно до МСБО 19 "Виплати працiвникам".
	Працiвники можуть надавати послуги Компанiї на основi повної або часткової, постiйної або перiодичної зайнятостi та на тимчасовiй основi.
	Компанiя визнає зобов'язання, якщо працiвник надав послуги в обмiн на виплати працiвникам, якi мають бути сплаченi в майбутньому, та витрати, якщо Компанiя спожила економiчну вигоду вiд послуг працiвника.
	Нарахована сума виплат робiтникам за роботу, виконану в поточному перiодi, визнається поточним зобов'язанням.
	Витрати на виплати персоналу вiдображаються у звiтностi вiдповiдно до принципу вiдповiдностi, тобто вiдповiдають тому перiоду, до якого вони вiдносяться.
	Витрати на виплати працiвникам в Компанiї подiляються:
"	короткостроковi виплати працiвникам, такi як заробiтна плата за окладами, основнi та додатковi вiдпустки, оплата тимчасової непрацездатностi, оплата вiдпусток по вагiтностi та пологах, премiї;
"	виплати при звiльненнi, такi як вихiдна допомога.
"	
	Виплати за невiдпрацьований час, якi належать до накопичення, визнаються зобов'язанням через створення забезпечення у звiтному перiодi.
	Компанiя (як уже зазначалося в п. 3.11 цього Положення) формує забезпечення за виплатами персоналу за невiдпрацьований час - резерв вiдпусток. Резерв на оплату вiдпусток та всi види нарахування на зазначений резерв оплати вiдпусток створювати щомiсяця. Суму резерву на оплату вiдпусток визначати як добуток фактично нарахованої заробiтної плати працiвникам i вiдсотку, обчисленого як вiдношення рiчної планової суми на оплату вiдпусток до загального планового фонду оплати працi.
З метою виявлення обгрунтованостi нарахованих сум резерву станом на кiнець звiтного року проводити iнвентаризацiю залишку резерву. Для цього Компанiя використовує iнформацiю з облiкової iнформацiї з кадрового облiку - кiлькiсть працiвникiв, їх оклад, дата прийому на роботу, кiлькiсть днiв вiдпустки, на яку може претендувати працiвник, середньоденний заробiток, дату останньої вiдпустки. Виходячи зi всiєї вищенаведеної iнформацiї, Компанiя формує фонд заробiтної плати, який повинен бути зарезервований пiд можливi виплати. Вiн розраховується множенням днiв невикористаної вiдпустки на середньоденний заробiток, на отриманий добуток нараховуються сума, яку Компанiя повинна сплатити до державних фондiв. Величина резерву на оплату вiдпусток персоналу складається з фонду заробiтної плати та всiх видiв нарахувань на даний фонд.
	Величина сформованого резерву визнається витратами перiоду та коригується по мiрi використання працiвниками вiдпусток.

11.	Оренднi операцiї

	Товариство використовує вимоги МСФЗ 16 "Оренда" для вiдображення в фiнансовiй звiтностi та розкриття iнформацiї, що стосується операцiй з оренди.
У момент укладення договору оренди  Товариство  повинна оцiнити, чи є договiр в цiлому або його окремi компоненти договором оренди, тобто чи за цим договором передається право контролювати використання iдентифiкованого активу протягом певного перiоду в обмiн на вiдшкодування.
Товариство визнає  оренду операцiйною  у випадку:
а) короткострокової оренди, менше 12 мiсяцiв при вiдсутностi  аукцiону на купiвлю; i
б) оренди, в якiй базовий актив має низьку вартiсть (до 5000 дол. ) i без права суборенди.

12. 	Облiк доходiв та витрат
1	Вiдповiдно до МСБО, облiк доходiв та витрат регулюється:
"	Концептуальною основою складання та подання фiнансової звiтностi;
"	МСБО 15 "Дохiд".
	Доходи та витрати в Товариствi облiковуються вiдповiдно до принципу вiдповiдностi, при цьому доходи i витрати вiдображаються в бухгалтерському облiку та фiнансовiй звiтностi в момент їх виникнення, незалежно вiд дати надходження або сплати грошових коштiв. Тому при складаннi звiтностi за МСФЗ в Товариствi обов'язково тестуються операцiї, здiйсненi пiсля звiтної дати для визначення перiоду, до якого вони вiдносяться. Якщо необхiднi коригування, то вони вiдображаються у кореспонденцiї з рахунком нерозподiленого прибутку за звiтний перiод.

Товариство  застосовує наступнi методи облiку затрат на виробництво та об'єкти калькулювання:
"	при виробництвi продукцiї - передiльний метод облiку витрат. При цьому передiлом є частина виробничого процесу, результатом якого є промiжний продукт (напiвфабрикат) чи (або) готова продукцiя. Об'єктом калькулювання є види напiвфабрикатiв чи/або готової продукцiї. Для облiку продукцiї вiдкриваються внутрiшнi закази на види продукцiї (напiвфабрикати), що випускаються передiлом у вiдповiдностi до затвердженого плану виробництва;
"	при виконаннi робiт ( за заказами стороннiх органiзацiй) - позаказний метод калькулювання. При цьому всi понесенi в процесi виконання робiт витрати вiдносяться безпосередньо на вiдкритий заказ;
"	при наданнi послуг - попроцесний метод облiку витрат. При цьому об'єктом калькулювання є виробничий процес пiдроздiлу в цiлому, без калькулювання собiвартостi за кожним заказом.
	До постiйних загальновиробничих витрат вiдносять наступнi витрати:
"	сировина та матерiали, покупнi напiвфабрикати, комплектуючi вироби, запаснi частини на утримання, ремонт та експлуатацiю обладнання, цеховi витрати;
"	електроенергiя, вода, газ на утримання виробничих примiщень;
"	заробiтна плата з нарахуваннями на соцiальнi заходи апарату управлiння цеху та iншого персоналу цеху;
"	амортизацiя основних засобiв загальновиробничого призначення;
"	послуги допомiжного виробництва;
"	послуги стороннiх органiзацiй;
"	iншi витрати.
	Постiйнi загальновиробничi витрати розподiляються на кожний об'єкт витрат пропорцiйно сумi основної заробiтної плати основних виробничих працiвникiв при нормальнiй потужностi. Нерозподiленi постiйнi загальновиробничi витрати включаються до собiвартостi реалiзованої продукцiї в перiодi їх виникнення.
	Нормальна потужнiсть Компанiї на рiк становить 220 тис.тон (близько 70 тис.м.куб).
	До змiнних загальновиробничих витрат вiдносять наступнi витрати:
"	силова електроенергiя;
"	вода на технологiчнi цiлi;
"	газ на технологiчнi цiлi та транспортування газу;
"	кисень;
"	iншi змiннi витрати.
	Змiннi загальновиробничi витрати розподiляються на кожний об'єкт витрат пропорцiйно сумi заробiтної плати основних виробничих працiвникiв.
	Вiдповiдно до принципу вiдповiдностi витрат та доходiв, достовiрностi та обачностi, витрати, якi були здiйсненi  протягом поточного перiоду, але належать до наступних звiтних перiодiв, облiковуються Компанiєю як витрати майбутнiх перiодiв.
	До витрат майбутнiх перiодiв в  вiдносять наступнi витрати:
"	сплаченi авансом оренднi платежi;
"	оплата страхового полiсу;
"	передплата за перiодичнi видання;
"	iншi витрати.

13.	Податки на прибуток

	Товариство використовує вимоги МСБО 12 "Податки на прибуток" для вiдображення в фiнансової звiтностi та розкриття iнформацiї, що стосується порядку визначення витрат з податку на прибуток та розрахунку вiдстрочених податкiв.
	Сума витрат (доходу) з податку на прибуток складається з поточного податку на прибуток з врахуванням вiдстроченого податкового зобов'язання i вiдстроченого податкового активу.
	
податковим органом.

14.	Розкриття iнформацiї про пов'язанi сторони

	Товариство використовує МСБО 24 "Розкриття iнформацiї про пов'язанi сторони" для забезпечення розкриття у фiнансовiй звiтностi iнформацiї, необхiдної для привернення уваги до можливого впливу на фiнансовий стан i на прибуток чи збиток, спричиненого iснуванням пов'язаних сторiн, а також операцiями та залишками заборгованостi, в т.ч. зобов'язаннями мiж такими сторонами.
Товариство  розкриває iнформацiю про характер вiдносин з пов'язаними сторонами, а також iнформацiю про такi здiйсненi операцiї та залишки заборгованостi, в т.ч. зобов'язання, необхiдну користувачам для розумiння потенцiйного впливу цих вiдносин на фiнансову звiтнiсть:
15.	Припущення щодо функцiонування  у найближчому майбутньому
	Фiнансова звiтнiсть готується, виходячи з припущення про її функцiонування в майбутньому, яке припускає реалiзацiю активiв та виконання зобов'язань в ходi звичайної дiяльностi.
	Фiнансова звiтнiсть не повинна мiстити будь-яких коригувань вiдображених сум активiв, якi були б необхiднi, якщо б Товариство було неспроможне продовжувати свою дiяльнiсть в майбутньому i якби вона реалiзовувала свої активи не в ходi звичайної дiяльностi.

 IСТОТНI СУДЖЕННЯ I ДЖЕРЕЛА НЕВИЗНАЧЕНОСТI У ОЦIНКАХ

	Iстотнi судження в процесi застосування облiкової полiтики.
	У процесi застосування облiкової полiтики Товариства керiвництво зробило певнi професiйнi судження, окрiм тих, якi вимагають використання оцiнок, якi мають найбiльш iстотний вплив на суми, визнанi в  фiнансовiй звiтностi. Цi судження, серед iншого, включають правомiрнiсть застосування припущення щодо здатностi вести свою дiяльнiсть на безперервнiй основi.

	Основнi джерела невизначеностi оцiнок -  Українське податкове законодавство та iнша регуляторна база, зокрема валютний контроль та митне законодавство, продовжують змiнюватись. Законодавчi та нормативнi акти не завжди чiтко сформульованi, та можуть тлумачитись мiсцевими, обласними i центральними органами державної влади та iншими урядовими органами по-рiзному. Випадки непослiдовного тлумачення не є незвичайними.

 ПОВ'ЯЗАНI СТОРОНИ
            Пов"язаними сторонами Товариства є ТОВ НIМФА "Рiдан" та  ТОВ "Медико-фармацевтична компанiя "Рiдан-Iнжинiринг", ФОП Довжаниця О.М..Довжаниця Г.В., Жук В.О., Вишневська М. В., Хейломський О.Б.

Операцiї iз пов"язаними сторонами були представленi наступним чином:
- реалiзацiя для Довжаниця О.М. матерiалiв на суму 2741 тис. грн., придбання у Довжаницi О.М. товарiв на суму 2982 тис. грн.

Компенсацiї провiдному управлiнському персоналу в розрiзi виплат:

Посада	П.I.Б.	Вид компенсацiї	Сума нарахованої компенсацiї	Обсяг таких операцiй в загальному обсягу	Сума заборгованостi на кiнець року
Голова правлiння 	Довжаниця Г.В.	заробiтна плата	382,2 тис. грн.		
гол. бухгалтер	Жук В.О.	заробiтна плата	195,5 тис. грн..		

Умови операцiй з пов'язаними сторонами
Залишки за операцiями на кiнець року є незабезпеченими, безпроцентними та погашаються грошовими коштами. За дебiторською або кредиторською заборгованiстю пов'язаних сторiн не було надано або отримано жодних гарантiй. Станом на 31 грудня 2023 року в Компанiї резерв пiд кредитнi збитки дебiторської заборгованостi пов'язаних сторiн вiдсутнiй (31 грудня 2022 р.: вiдсутнiй). 

 ВИРУЧКА  ВIД РЕАЛIЗАЦIЇ
Виручка вiд реалiзацiї була представлена наступним чином:

	2022 рiк	2023 рiк
Виручка вiд  реалiзацiї товарiв	1102	2544
Виручка вiд  реалiзацiї готової продукцiї	46015	37679
Всього	47642	40223

СОБIВАРТIСТЬ РЕАЛIЗАЦIЇ

Собiвартiсть вiд реалiзацiї була представлена наступним чином:

	2022рiк	2023 рiк
Собiвартiсть готової продукцiї	38404	35468
Собiвартiсть  товарiв	979	2071
Всього	39383	37539

 АДМIНIСТРАТИВНI ВИТРАТИ

Адмiнiстративнi витрати  були представленi наступним чином:

	2022 рiк	2023 рiк
Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	2125	1734
Амортизацiя	256	205
Комунальнi послуги		
Професiйнi послуги		
Послуги зв'язку	16	14
Транспортнi витрати		
Страхування майна	27	26
Послуги  банку 	188	149
Юридичнi послуги, iнформацiйно-консультацiйнi 	373	350
Витрати на вiдрядження	214	252
Iншi	1753	2345
Всього	4952	5075

ВИТРАТИ НА ЗБУТ
Витрати на збут були представленi наступним чином:

	2022 рiк	2023 рiк
Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	377	227
Витрати тари та тарних матерiалiв		
Транспортнi витрати	1553	194
Амортизацiя	12	8
Страхування		
Iнспекцiя  ваги i вологостi, сертифiкацiя	8	29
ПММ  на збут		
Митнi  послуги	45	35
Iншi	122	240
Всього	2117	733

IНШI ОПЕРАЦIЙНI ДОХОДИ ТА ВИТРАТИ
Iншi операцiйнi доходи та витрати були представленi наступним чином:

	2022 рiк	2023 рiк
	доходи	витрати	доходи	витрати
Доходи (витрати) вiд купiвлi-продажу iноземної валюти,курсова рiзниця	3798	284	414	134
Доходи (витрати) вiд операцiйної оренди				
Визнанi штрафи, пенi, неустойки				
Доходи (витрати) вiд реалiзацiї iнших оборотних активiв				
Доходи (витрати) вiд операцiйної курсової рiзницi				285
Доходи вiд вiдшкодування ранiше списаних активiв				
Утримання об'єктiв житлово-ком. i соц-культ. признач.				
Резерв сумнiвних боргiв			29	
Iншi доходи/(витрати)	14	240	165	1501
Всього	3812	524	608	1920

ОСНОВНI ЗАСОБИ
Станом на 31 грудня 2023 року основнi засоби Товариства були представленi наступним чином:

	Будинки, споруди та передавальнi пристрої	Машини та обладнання	Транспортнi засоби	Iнструменти, прилади, iнвентар	Незавершенi капiтальнi iнвестицiї 	Малоцiннi необоротнi матерiальнi активи	Всього
Первiсна вартiсть станом на початок звiтного року	1845	26465	6402	297			35009
Первiсна вартiсть станом на кiнець звiтного перiоду	1845	27035	6402	297			35579
Накопичена амортизацiя станом на початок звiтного року	1838	23323	5709	255			31125
Амортизацiйнi нарахування за звiтний перiод	2	1629	291	39			1961
Вибуло		39					39
Надiйшло		609					609
													
  Товариство використовує земельнi дiлянки для видобутку щебеню , маючи право постiйного користування земельними дiлянками, термiн в яких не встановлено. Плата  за землю проводиться у вiдсотках, встановлених сiльськими радами до грошової оцiнки земель.

ЗАПАСИ
Запаси Товариства були представленi наступним чином:
Запаси	31 грудня 2022 року	31 грудня 2023 року
Сировина i матерiали	65	565
Паливо	545	215
Тата i тарнi матерiали		
Будiвельнi матерiали		
Запаснi частини	651	433
Малоцiннi та швидкозношуванi предмети	172	124
Незавершене виробництво		
Готова продукцiя	6262	7189
Товари	500	75
Всього	8195	8601
	ТОРГIВЕЛЬНА ТА IНША ДЕБIТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ, НЕТТО

Станом на 31 грудня 2022 та 31 грудня 2023 року торгiвельна i iнша дебiторська заборгованiсть були представленi таким чином:

Дебiторська заборгованiсть	31 грудня 2022 року	31 грудня 2023 року
Дебiторська заборгованiсть за продукцiю	2909	1689
Iнша дебiторська заборгованiсть	333	349
Всього	3242	3714

ГРОШОВI КОШТИ ТА КОРОТКОСТРОКОВI ДЕПОЗИТИ
	Станом на 31 грудня 2022 року 31 грудня 2023 року грошовi кошти були представленi наступним чином:

Грошовi кошти	31 грудня 2022 року	31 грудня 2023року
Грошовi кошти в нацiональнiй валютi на поточних рахунках	1765	10177
Грошовi кошти в нацiональнiй валютi на депозитних рахунках	11282	
Грошовi кошти в касi	572	391
Всього	13619	10568

 ВЛАСНИЙ   КАПIТАЛ

Станом на 31 грудня 2023 року   та  31 грудня 2022  року  статутний капiтал Товариства становить 9 277 537 грн. 50 коп.  i подiлений на 1124550 (Один мiльйон сто двадцять чотири тисячi п'ятсот п'ятдесят) штук простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 8,25  гривнi кожн
Одна акцiя дає право одного голосу. Станом на 31 грудня 2023 та 2022рр., загальна облiкова вартiсть внесеного капiталу становила 9 278 тис. грн. 
Станом на 31 грудня 2023 та 2022 рокiв, виходячи з кiлькостi акцiй в оборотi, склад акцiонерiв Компанiї є наступним:
Акцiонери	31-12-2023		31-12-2022
Фiзичнi особи	%		%

			
Юридичнi особи 			
Разом	100		100

ПОЗИКИ
Товариство в 2023 роцi не залучало позиковi кошти.

ТОРГIВЕЛЬНА ТА IНША КРЕДИТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ

	Станом на 31 грудня 2022  року та 31 грудня 2023 року торгiвельна та iнша кредиторська заборгованiсть були представленi наступним чином:

Кредиторська заборгованiсть	31 грудня 2022 року	31 грудня 2023 року
Заборгованiсть  постачальникам за сировину, матерiали, послуги	1537	1546
Iнша кредиторська заборгованiсть		
Всього	1537	1546

 КОРОТКОСТРОКОВI ЗОБОВ'ЯЗАННЯ 

Кредиторська заборгованiсть	31 грудня 2022 року	31 грудня 2023 року
Передплати отриманi	92	76
Кредиторська заборгованiсть перед бюджетом	1160	723
Кредиторська заборгованiсть по страхуванню	71	64
Кредиторська заборгованiсть по заробiтнiй платi	485	564
Iншi поточнi зобов'язання 	52	21
Всього	1860	1448

Забезпечення на рекультивацiю земель
Забезпечення визнається,  якщо в результатi минулих  подiй  Компанiя   має  юридичне   або   конструктивне  зобов'язання,   що  за   очiкуванням  призведе   до вибуття  ресурсiв, котрi    втiлюють у  собi   економiчнi   вигоди, що  необхiднi  для   врегулювання   даного зобов'язання.   Величина  резерву  визначається шляхом  дисконтування  майбутнiх  грошових  потокiв iз  застосуванням  ставки дисконту  на основi  "до  оподаткування " що вiдображає  поточну ринкову  оцiнку  вартостi грошей в часi  i  ризики  пов'язанi  з   виконанням  цього зобов'язання.
Оцiнка  щодо резерву на  вiдновлення об'єктiв  середовища базується  на оцiнцi очiкуваних  майбутнiх  витрат, що  будуть понесенi пiд  час   вiдновлення,   скоригованих на  вплив   прогнозованої iнфляцiї на  майбутнi перiоди,  та  дисконтованих з  використанням процентних  ставок, що  застосовуються до резерву.  Витрати  по вiдсоткам, що   пов'язанi з резервом,  включаються  до фiнансових витрат у складi  прибутку або збитку.
Товариством      розроблено    робочий проект   рекультивацiї  земель .  Станом  на  звiтну  дату визначити   та   розрахувати величину  резерву рекультивацiї  вироблених  земель     не є можливим, оскiльки вони  розробленi у 2007 роцi та цiни , вказанi у проектi є значно застарiлими.
Знецiнення  матерiальних та  нематерiальних активiв

 На кожну  дату  балансу  Товариство  переглядає  балансову вартiсть матерiальних та  нематерiальних активiв щоб визначити  чи є якась ознака того, що кориснiсть активу може зменшитися. Якщо хоча б одна з таких ознак iснує, суб'єктовi господарювання слiд оцiнити суму очiкуваного вiдшкодування такого активу. Коли  неможливо попередньо  оцiнити  суму очiкуваного вiдшкодування такого активу,   попередньо оцiнює суму очiкуваного вiдшкодування  одиницi, яка генерує грошовi потоки, до якої вiдноситься цей  актив.
Сума очiкуваного вiдшкодування - бiльша з двох оцiнок активу (або одиницi, яка генерує грошовi кошти): справедливої вартостi мiнус витрати на продаж та його вартостi при використаннi.  Оцiнюючи  вартiсть використання,  попередньо  оцiненi  майбутнi грошовi потоки дисконтують до їх теперiшньої  вартостi,  застосовуючи  ставку дисконту  до оподаткування, яка вiдображає  поточнi ринковi оцiнки вартостi грошей у часi  та ризики, характернi для даного активу.
 Якщо сума очiкуваного  вiдшкодування  менша,  нiж його балансова вартiсть, балансову вартiсть  активу зменшують до суми його очiкуваного вiдшкодування. Збиток  вiд  зменшення корисностi визнається одразу у прибутку або збитку, якщо   вiдповiдний  актив не  облiковується за   переоцiненою вартiстю, у цьому  випадку  збиток вiд зменшення   корисностi  розглядається  як  уцiнка.
Якщо  збиток  вiд  зменшення корисностi у подальшому  сторнується,  балансову вартiсть активу збiльшують до  переглянутої попередньої оцiнки суми йог  очiкуваного вiдшкодування, але  таким чином, щоб   збiльшена балансова   вартiсть  не перевищувала  балансову вартiсть,  яка  була б   визнана,  якби  не був  визнаний збиток вiд зменшення  корисностi для цього активу у попереднi роки.
Сторнування прибутку вiд знецiнення  визнається  одразу у прибутку чи збитку, якщо  вiдповiдний  актив  не облiковується за переоцiненою сумою; у цьому випадку сторнування збитку вiд знецiнення розглядається як дооцiнка.
ПОДАТОК НА ПРИБУТОК
Впродовж 2023-2022 рокiв застосована ставка податку на прибуток пiдприємств в Українi складала 18%. 
Нижче наведено узгодження мiж фактичними витратами з податку на прибуток та добутком бухгалтерського прибутку до оподаткування i нормативної ставки податку на прибуток за роки що закiнчилися 31 грудня 2023 та 2022 роки: 
	2022 р.		2023 р.
	тис. грн.		тис. грн.
Бухгалтерський прибуток (збиток) до оподаткування			
Податок на прибуток, розрахований за ставкою 18% (2022 р.: 18%)			
Чистий вплив неоподатковуваних доходiв та витрат що не включаються до складу витрат (доходiв) при визначеннi оподаткованого прибутку			
Вплив змiни переоцiнки тимчасових рiзниць минулого року			
Витрати (дохiд) з податку на прибуток (рядок 2300)	709		40

Вiдстрочений податок на прибуток
Компанiя не визнавала вiдстрочений податок на прибуток за 2023-2022 роки

      Юридичнi питання

	В процесi звичайної дiяльностi Товариство проводить судовий розгляд по стягненню дебiторської заборгованостi, сума якого не впливає на фiнансовий стан пiдприємства.. 

Умовнi зобов'язання

Оподаткування
Внаслiдок наявностi в українському комерцiйному законодавствi, й податковому зокрема, положень, якi дозволяють бiльш нiж один варiант тлумачення, а також через практику, що склалася в нестабiльному економiчному середовищi, за якої податковi органи довiльно тлумачать аспекти економiчної дiяльностi, у разi, якщо податковi ограни пiддадуть сумнiву певне тлумачення, засноване на оцiнцi керiвництва економiчної дiяльностi Товариства, ймовiрно, що Товариства змушене буде сплатити додатковi податки, штрафи та пенi. Така невизначенiсть може вплинути на вартiсть фiнансових iнструментiв, втрати та резерви пiд знецiнення, а також на ринковий рiвень цiн на угоди. На думку керiвництва, Товариства сплатило усi податки, тому фiнансова звiтнiсть не мiстить резервiв пiд податковi штрафи. Податковi звiти можуть переглядатися вiдповiдними податковими органами протягом трьох рокiв. 

Нестабiльнiсть на ринку України
Враховуючи економiчне, полiтичне становище України, проведення АТО, падiння економiчної,дiлової активностi в галузях економiки, зокрема, будiвельнiй, зростання цiн на енергоносiї, матерiали, що використовуються в виготовленнi продукцiї, втрату покупцiв з регiонiв проведення АТО, можуть виникнути об'єктивнi обставини, що вплинуть на здатнiсть Товариства здiйснювати господарську дiяльнiсть, проводити розрахунки з робiтниками, постачальниками, бюджетом тощо.
Незважаючи на можливе вживання стабiлiзацiйних заходiв українським урядом, на дату затвердження даної фiнансової звiтностi стан економiчної нестабiльностi може тривати i надалi, i, як наслiдок, iснує ймовiрнiсть того, що активи Товариства не зможуть бути реалiзованi за їхньою балансовою вартiстю в ходi звичайної дiяльностi, що вплине на результати його дiяльностi.

Економiчне середовище
Товариства здiйснює свою основну дiяльнiсть на територiї України. Закони та нормативнi акти, якi впливають на операцiйне середовище в Українi, можуть швидко змiнюватися. Подальший економiчний розвиток залежить вiд спектру ефективних заходiв, якi вживаються українським урядом, а також iнших подiй, якi перебувають поза зоною впливу Товариства. Майбутнє спрямування економiчної полiтики з боку українського уряду може мати вплив на реалiзацiю активiв Товариства, а також на здатнiсть Товариства сплачувати заборгованостi згiдно зi строками погашення. 
Керiвництво Товариства провело найкращу оцiнку щодо можливостi повернення та класифiкацiї визнаних активiв, а також повноти визнаних зобов'язань. Однак Пiдприємство ще досi знаходиться пiд впливом нестабiльностi, вказаної вище.

Ступiнь повернення дебiторської заборгованостi та iнших фiнансових активiв
Внаслiдок ситуацiї, яка склалась в економiцi України, а також як результат економiчної нестабiльностi, що склалась на дату балансу, iснує ймовiрнiсть того, що активи не зможуть бути реалiзованi за їхньою балансовою вартiстю в ходi звичайної дiяльностi Товариства.
Ступiнь повернення цих активiв у значнiй мiрi залежить вiд ефективностi заходiв, якi знаходяться поза зоною контролю Товариства, спрямованих рiзними країнами на досягнення економiчної стабiльностi та пожвавлення економiки. Ступiнь повернення дебiторської заборгованостi Товариства визначається на пiдставi обставин та iнформацiї, якi наявнi на дату балансу. На думку Керiвництва, додатковий резерв пiд фiнансовi активи на сьогоднiшнiй день не потрiбен, виходячи з наявних обставин та iнформацiї.

 Цiлi та полiтика управлiння фiнансовими ризиками
Основнi фiнансовi зобов'язання пiдприємства включають торгову кредиторську заборгованiсть. Основною цiллю такого фiнансового iнструменту є залучення коштiв для фiнансування операцiй Товариства. Також Товариство має фiнансовi активи, такi як: торгова дебiторська заборгованiсть та грошовi коштi .
Основнi ризики включають: кредитний ризик, ризик лiквiдностi. Полiтика управлiння ризиками включає наступне: 
Кредитний ризик
Товариство укладає угоди виключно з вiдомими та фiнансово стабiльними сторонами. Операцiї з новими клiєнтами здiйснюються на основi попередньої оплати. Дебiторська заборгованiсть пiдлягає постiйному монiторингу. Товаристо не має суттєвої концентрацiї кредитного ризику.

Компанiя регулярно оцiнює кредитну якiсть торгової та iншої дебiторської заборгованостi з урахуванням аналiзу заборгованостi за термiнами виникнення, тривалостi взаємовiдносин покупця з Компанiєю. Для виявлення суттєвого зростання кредитного ризику Компанiя порiвнює показники платоспроможностi контрагента на звiтну дату з аналогiчними показниками на дату первiсного визнання дебiторської заборгованостi. При цьому враховується доступна допомiжна i прийнятна прогнозна iнформацiя.
Грошовi коштi i еквiваленти
Керiвництво Компанiї здiйснює постiйний монiторинг фiнансового стану установ, де розмiщенi грошовi кошти та їх еквiваленти. Кредитний ризик, пов'язаний з невиконанням банками своїх зобов'язань та обмежується сумою грошових коштiв та їх еквiвалентiв, розмiщених на банкiвських рахунках.
Валютний ризик
Валютний ризик пов'язаний зi змiною справедливої вартостi або майбутнiх грошових потокiв за фiнансовими iнструментами, вартiсть яких виражена в iноземнiй валютi, через змiни курсу валют.
Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть переважно в Українi, тому її рiвень валютного ризику пов'язаний в основному iз позиковими коштами, грошовими коштами та депозитами, а також дебiторською та кредиторською заборгованiстю, деномiнованою у валютi. Валютами, в яких деномiнованi значна частина позикових коштiв, є долар США i євро.
Валютний ризик Компанiї iстотно вдається знизити через наявнiсть активiв i зобов'язань, якi вираженi в iноземнiй валютi: поточна структура виручки i зобов'язань дiє як механiзм хеджування, де рiзноспрямованi грошовi потоки компенсують один одного. 

РИНКОВИЙ РИЗИК 
Ризик лiквiдностi - це ризик того, що у Компанiї виникнуть складностi з виконанням фiнансових зобов'язань, розрахунки за якими здiйснюються шляхом передачi грошових коштiв або iншого фiнансового активу.
Процентний ризик
Процентний ризик пов'язаний зi змiною процентних ставок, яке може негативно позначитися на фiнансовi результати Компанiї. 
Процентний ризик Компанiї виникає у зв'язку з її банкiвськими позиковими коштами. Компанiя не наражається на ризик коливань грошових потокiв у зв'язку зi змiнами процентної ставки, оскiльки вона не має позикових коштiв зi змiнною процентною ставкою. Позиковi кошти, залученi пiд фiксовану ставку, наражають Компанiю на ризик справедливої вартостi процентної ставки. Компанiя не здiйснює активного управлiння своїм процентним ризиком, оскiльки вiн вважається незначним.
Ризик лiквiдностi
Товариство здiйснює контроль лiквiдностi шляхом планування поточної лiквiдностi. Товариство аналiзує термiни платежiв, якi пов'язанi з дебiторською заборгованiстю та iншими фiнансовими активами, а також прогнозованi потоки грошових коштiв вiд операцiйної дiяльностi.
Управлiння капiталом
Товариства здiйснює заходи з управлiння капiталом, спрямованi на зростання рентабельностi капiталу, за рахунок оптимiзацiї структури заборгованостi та власного капiталу, таким чином, щоб забезпечити безперервнiсть своєї дiяльностi. Керiвництво Товариства здiйснює огляд структури капiталу на щорiчнiй основi. При цьому керiвництво аналiзує вартiсть капiталу та притаманнi його складовим ризики. На основi отриманих висновкiв Товариства здiйснює регулювання капiталу шляхом залучення додаткового капiталу або фiнансування, а також виплати погашення iснуючих позик.

 Полiтичнi та макроекономiчнi ризики: 

- ПОДАТКОВЕ НАВАНТАЖЕННЯ: 
Цей фактор є притаманним для Товариства. Зростання податкового навантаження може привести до змiни фiнансових результатiв дiяльностi емiтента, зокрема зменшення чистого прибутку. Основним нормативним документом, що регламентує дiяльнiсть емiтента у податковому просторi, є Податковий Кодекс України. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- НЕВИЗНАЧЕНIСТЬ РЕГУЛЯТОРНОГО СЕРЕДОВИЩА ДЛЯ ДIЯЛЬНОСТI: 
У зв'язку iз достатнiм рiвнем регуляторного упорядкування дiяльностi Товариства, зазначений ризик є значним. Несвоєчасна пiдготовка роз'яснювальних документiв з окремих питань при прийняттi нових законiв щодо господарської дiяльностi суб'єктiв господарювання призводить до невизначеностi регуляторного середовища. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- ПОЛIТИЧНА НЕСТАБIЛЬНIСТЬ: 
Товариство є мало залежним вiд полiтичної нестабiльностi, а тому зазначений ризик є незначним. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- РЕЦЕСIЯ ЧИ ЗНИЖЕННЯ ТЕМПIВ ЕКОНОМIЧНОГО РОЗВИТКУ: 
Зниження темпiв економiчного розвитку приведе в першу чергу до зменшення обсягiв виробництва, що матиме наслiдком зменшення доходiв Товариства. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- ЗРОСТАННЯ IНФЛЯЦIЇ ЧИ ЗНИЖЕННЯ ВПЕВНЕНОСТI СПОЖИВАЧIВ У МАЙБУТНЬОМУ: 
Зазначений ризик є незначним. У фiнансовий план витрати складаються з урахуванням коефiцiєнтiв iнфляцiї. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- НЕЕФЕКТИВНА СУДОВА СИСТЕМА: 
До таких ризикiв вiдноситься: 
- суб'єктивне оцiнювання судом доказiв по справi. 
- неоднозначне трактування судами рiзних iнстанцiй норм матерiального права та порушення норм процесуального права. 
- змiна судової практики. 
Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- ОБМЕЖЕННЯ НА ВАЛЮТНI ОПЕРАЦIЇ: 
Вплив валютного ризику на Товариство обмежений, так як Товариство здiйснює продаж i несе витрати в нацiональнiй валютi. Валютний ризик виникає переважно вiдносно боргових зобов'язань. Даний ризик, як й усi iншi фiнансовi ризики, управляється централiзовано й пiдлягає пильному монiторингу з боку топ-менеджменту Товариства. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 
 Iнформацiю стосовно системи оцiнки та управлiння ризиками (за наявностi). 

Товариство для ефективного управлiння ризиками здiйснює такi заходи: 
- регулярно виявляє та оцiнює ризики, якi впливають на досягнення стратегiчних та операцiйних цiлей; 
- забезпечує прийняття рiшень з врахуванням їх потенцiйних ризикiв та встановленню ризик-апетиту; 
- обирає оптимальну стратегiю управлiння ризиками, порiвнюючи ступiнь зниження ризику та вартiсть заходiв з їх управлiння; 
- здiйснює регулярний монiторинг ефективностi заходiв з управлiння ризиками; 
- рекомендує страхування ризикiв, управлiння якими всерединi компанiї нерацiонально чи неможливо. 

Економiчне середовище
Пiдприємство здiйснює свою основну дiяльнiсть на територiї України. Закони та нормативнi акти, якi впливають на операцiйне середовище в Українi, можуть швидко змiнюватися. Подальший економiчний розвиток залежить вiд спектру ефективних заходiв, якi вживаються українським Урядом, а також iнших подiй, якi перебувають поза зоною впливу Пiдприємства. Майбутнє спрямування економiчної полiтики з боку українського Уряду може мати вплив на реалiзацiю активiв Пiдприємства, а також на здатнiсть Пiдприємства сплачувати заборгованостi згiдно строкiв погашення.

ПОДIЇ ПIСЛЯ ЗВIТНОЇ ДАТИ

Пiсля звiтної дати подiї, якi можуть вплинути на фiнансову звiтнiсть та господарську дiяльнiсть Товариства не вiдбувались.

Голова правлiння                                  Довжаниця Г.В.
Головний бухгалтер                               Жук В.О.
	
12.	Податки на прибуток

	Товариство використовує вимоги МСБО 12 "Податки на прибуток" для вiдображення в фiнансової звiтностi та розкриття iнформацiї, що стосується порядку визначення витрат з податку на прибуток та розрахунку вiдстрочених податкiв.
	Сума витрат (доходу) з податку на прибуток складається з поточного податку на прибуток з врахуванням вiдстроченого податкового зобов'язання i вiдстроченого податкового активу.
	Податковi активи та зобов'язання з поточного податку за поточний та попереднi перiоди оцiнюються за сумою, очiкуваною до вiдшкодування вiд податкових органiв або до сплати податковим органам. Дана сума розраховується виходячи з податкових ставок i податкового законодавства України.
	Поточний податок на прибуток визнається витратами або доходом у Звiтi про фiнансовi результати (Звiтi про сукупний дохiд). Поточний податок на прибуток, який належить до статей, визнаних безпосередньо у капiталi, визнається у складi капiталу, а не у Звiтi про фiнансовi результати (Звiтi про сукупний дохiд).
	Вiдстрочений податок на прибуток (вiдстроченi податковi активи, вiдстроченi податковi зобов'язання) визнається витратами або доходом у Звiтi про фiнансовi результати (Звiтi про сукупний дохiд). Вiдстрочений податок на прибуток, що виник за результатами операцiй з дооцiнки активiв та iнших господарських операцiй, якi вiдображаються збiльшенням власного капiталу, вiдображається за рахунок власного капiталу.
	Вiдстрочене податкове зобов'язання визнається у випадку наявностi тимчасових податкових рiзниць, що пiдлягають оподаткуванню. Товариство розраховує тимчасовi рiзницi шляхом вирахування з балансової вартостi активiв та зобов'язань їх податкової бази.
	Вiдстрочений податковий актив визнається у випадку виникнення тимчасових податкових рiзниць, що пiдлягають вирахуванню, якщо очiкується отримання податкового прибутку, з яким пов'язанi цi тимчасовi податковi рiзницi.
	Якщо Товариство має невикористанi податковi збитки, вона визнає вiдстрочений податковий актив для перенесення на наступнi перiоди невикористаних податкових збиткiв за умови, якщо є ймовiрною наявнiсть майбутнього оподаткованого прибутку, за рахунок якого можна використати невикористанi податковi збитки. Якщо не є ймовiрним, що буде отримано оподаткований прибуток, за рахунок якого можна використати невикористанi податковi збитки, вiдстрочений податковий актив не визнається.
	Балансову вартiсть вiдстроченого податкового активу  переглядає в кiнцi кожного звiтного перiоду, зменшує балансову вартiсть вiдстроченого податкового активу в тих межах, у яких бiльше не буде ймовiрною наявнiсть оподаткованого прибутку, достатнього, щоб дозволити використати вигоду вiд вiдстроченого податкового активу повнiстю або частково. Будь-яке таке зменшення сторнується за умови, якщо стає ймовiрною наявнiсть достатнього оподаткованого прибутку.
	У кiнцi кожного звiтного перiоду переоцiнює невизнанi вiдстроченi податковi активи. Компанiя визнає ранiше не визнанi вiдстроченi податковi активи, якщо виникає ймовiрнiсть того, що майбутнiй оподаткований прибуток уможливить вiдшкодування вiдстроченого податкового активу.
	Вiдстроченi податковi активи та зобов'язання  оцiнює за ставками оподаткування, якi передбачається використовувати в перiод реалiзацiї активу чи погашення зобов'язання, на основi ставок оподаткування та податкового законодавства України, що дiють або превалюють до кiнця звiтного перiоду.
	Товариство згортає вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання, якщо має юридично забезпечене право згортати поточнi податковi активи i поточнi податковi зобов'язання; та вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання стосуються податкiв на прибуток, що накладенi тим самим податковим органом.

14.	Розкриття iнформацiї про пов'язанi сторони

	Товариство використовує МСБО 24 "Розкриття iнформацiї про пов'язанi сторони" для забезпечення розкриття у фiнансовiй звiтностi iнформацiї, необхiдної для привернення уваги до можливого впливу на фiнансовий стан i на прибуток чи збиток, спричиненого iснуванням пов'язаних сторiн, а також операцiями та залишками заборгованостi, в т.ч. зобов'язаннями мiж такими сторонами.
Товариство  розкриває iнформацiю про характер вiдносин з пов'язаними сторонами, а також iнформацiю про такi здiйсненi операцiї та залишки заборгованостi, в т.ч. зобов'язання, необхiдну користувачам для розумiння потенцiйного впливу цих вiдносин на фiнансову звiтнiсть:
"	суму операцiй;
"	суму залишкiв заборгованостi, в т.ч. зобов'язання, а також: його строки та умови, включаючи iнформацiю про наявнiсть забезпечення i характер вiдшкодування, яке буде надане при погашеннi, та детальну iнформацiю щодо будь-яких гарантiй;
"	витрати, визнанi протягом перiоду щодо безнадiйної або сумнiвної заборгованостi пов'язаних сторiн.
	Наступнi операцiї пiдлягають розкриттю, якщо вони здiйснюються з пов'язаною стороною:
"	придбання або продаж товарiв (готових або напiвфабрикатiв);
"	придбання або продаж нерухомостi та iнших активiв;
"	надання або отримання послуг;
"	оренда;
"	передача дослiджень та розробок;
"	передача за лiцензiйними угодами;
"	передача за фiнансовими угодами (зокрема, позики та внески власного капiталу в грошовiй або в натуральнiй формi);
"	надання гарантiй або застави;
"	зобов'язання зробити щось за умови настання чи ненастання у майбутньому певної подiї, в т.ч. контрактiв з виконанням у майбутньому (визнаних або невизнаних);
"	погашення зобов'язань вiд iменi Компанiї або Компанiєю вiд iменi такої пов'язаної сторони.
	Розкриття iнформацiї про те, що операцiї з пов'язаними сторонами були здiйсненi на умовах, еквiвалентних умовам, що домiнують в операцiях мiж незалежними сторонами, здiйснюється тiльки за можливостi обгрунтування таких умов.
	Методи оцiнки активiв та зобов'язань в операцiях пов'язаних сторiн обираються з числа методiв, передбачених ПКУ. З врахуванням зазначених критерiїв ПКУ,  використовує будь-який метод, який вона вважає найбiльш доцiльним. Пiд час проведення пропорцiйного коригування первиннi документи та регiстри бухгалтерського облiку не коригуються.

15.	Припущення щодо функцiонування  у найближчому майбутньому
	Фiнансова звiтнiсть готується, виходячи з припущення про її функцiонування в майбутньому, яке припускає реалiзацiю активiв та виконання зобов'язань в ходi звичайної дiяльностi.
	Фiнансова звiтнiсть не повинна мiстити будь-яких коригувань вiдображених сум активiв, якi були б необхiднi, якщо б Товариство було неспроможне продовжувати свою дiяльнiсть в майбутньому i якби вона реалiзовувала свої активи не в ходi звичайної дiяльностi.

 IСТОТНI СУДЖЕННЯ I ДЖЕРЕЛА НЕВИЗНАЧЕНОСТI У ОЦIНКАХ

	Iстотнi судження в процесi застосування облiкової полiтики.
	У процесi застосування облiкової полiтики Товариства керiвництво зробило певнi професiйнi судження, окрiм тих, якi вимагають використання оцiнок, якi мають найбiльш iстотний вплив на суми, визнанi в  фiнансовiй звiтностi. Цi судження, серед iншого, включають правомiрнiсть застосування припущення щодо здатностi вести свою дiяльнiсть на безперервнiй основi.

	Основнi джерела невизначеностi оцiнок -  Українське податкове законодавство та iнша регуляторна база, зокрема валютний контроль та митне законодавство, продовжують змiнюватись. Законодавчi та нормативнi акти не завжди чiтко сформульованi, та можуть тлумачитись мiсцевими, обласними i центральними органами державної влади та iншими урядовими органами по-рiзному. Випадки непослiдовного тлумачення не є незвичайними.

                                     ПОВ'ЯЗАНI СТОРОНИ
            Пов"язаними сторонами Товариства є ТОВ НIМФА "Рiдан" та  ТОВ "Медико-фармацевтична компанiя "Рiдан-Iнжинiринг", ФОП Довжаниця О.М..Довжаниця Г.В., Жук В.О., Вишневська М. В., Хейломський О.Б.

Операцiї iз пов"язаними сторонами були представленi наступним чином:
- реалiзацiя для Довжаниця О.М. матерiалiв на суму 1553,9 тис. грн., придбання у Довжаницi О.М. товарiв на суму 1557,9

 -  реалiзацiя на ТОВ НIМФА "Рiдан"  в сумi 6722,4  тис.грн.
 
 Компенсацiї провiдному управлiнському персоналу в розрiзi виплат:

Посада	П.I.Б.	Вид компенсацiї	Сума нарахованої компенсацiї	Обсяг таких операцiй в загальному обсягу	Сума заборгованостi на кiнець року
Голова правлiння 	Довжаниця Г.В.	заробiтна плата	393,7 тис. грн..		
гол. бухгалтер	Жук В.О.	заробiтна плата	205,7 тис. грн..		

 ВИРУЧКА  ВIД РЕАЛIЗАЦIЇ
Виручка вiд реалiзацiї була представлена наступним чином:

	2022 рiк	2021 рiк
Виручка вiд реалiзацiї послуг	525	6225
Виручка вiд  реалiзацiї товарiв	1102	855
Виручка вiд  реалiзацiї готової продукцiї	46015	81912
Всього	47642	88992

СОБIВАРТIСТЬ РЕАЛIЗАЦIЇ

Собiвартiсть вiд реалiзацiї була представлена наступним чином:

	2022рiк	2021 рiк
Собiвартiсть готової продукцiї	38404	59008
Собiвартiсть  товарiв	979	817
Всього	39383	59825

 АДМIНIСТРАТИВНI ВИТРАТИ

Адмiнiстративнi витрати  були представленi наступним чином:

	2022 рiк	2021 рiк
Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	2125	2627
Амортизацiя	256	267
Комунальнi послуги		
Професiйнi послуги		
Послуги зв'язку	16	25
Транспортнi витрати		
Страхування майна	27	
Послуги  банку 	188	217
Юридичнi послуги, iнформацiйно-консультацiйнi 	373	330
Витрати на вiдрядження	214	352
Iншi	1753	3437
Всього	4952	7255

ВИТРАТИ НА ЗБУТ
Витрати на збут були представленi наступним чином:

	2022 рiк	2021 рiк
Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	377	669
Витрати тари та тарних матерiалiв		
Транспортнi витрати	1553	17677
Амортизацiя	12	11
Страхування		
Iнспекцiя  ваги i вологостi, сертифiкацiя	8	9
ПММ  на збут		
Митнi  послуги	45	270
Iншi	122	1320
Всього	2117	19956

IНШI ОПЕРАЦIЙНI ДОХОДИ ТА ВИТРАТИ
Iншi операцiйнi доходи та витрати були представленi наступним чином:

	2022 рiк	2021 рiк
	доходи	витрати	доходи	витрати
Доходи (витрати) вiд купiвлi-продажу iноземної валюти,курсова рiзниця	3798	284	1388	1526
Доходи (витрати) вiд операцiйної оренди				
Визнанi штрафи, пенi, неустойки				22
Доходи (витрати) вiд реалiзацiї iнших оборотних активiв				
Доходи (витрати) вiд операцiйної курсової рiзницi				227
Доходи вiд вiдшкодування ранiше списаних активiв				
Утримання об'єктiв житлово-ком. i соц-культ. признач.				
Резерв сумнiвних боргiв				103
Iншi доходи/(витрати)	14	240	83	475
Всього	3812	524	1471	2353

ОСНОВНI ЗАСОБИ
Станом на 31 грудня 2022 року основнi засоби Товариства були представленi наступним чином:

	Будинки, споруди та передавальнi пристрої	Машини та обладнання	Транспортнi засоби	Iнструменти, прилади, iнвентар	Незавершенi капiтальнi iнвестицiї 	Малоцiннi необоротнi матерiальнi активи	Всього
Первiсна вартiсть станом на початок звiтного року	1845	26465	6402	297			35009
Первiсна вартiсть станом на кiнець звiтного перiоду	1845	26465	6402	297			35009
Накопичена амортизацiя станом на початок звiтного року	1832	21513	5417	202			28964
Амортизацiйнi нарахування за звiтний перiод	6	1810	292	53			2161
Вибуло							
Надiйшло							

  На кiнець звiтного перiоду на балансi Товариства облiковуються основнi засоби за 0 вартiстю, якi продовжують використовуватись в сумi     тис. грн. Товариство планує  в подальшому використосувати данi основнi засоби. 

  Товариство використовує земельнi дiлянки для видобутку щебеню , маючи право постiйного користування земельними дiлянками, термiн в яких не встановлено. Плата  за землю проводиться у вiдсотках, встановлених сiльськими радами, до грошової оцiнки земель.

ЗАПАСИ
Запаси Товариства були представленi наступним чином:
Запаси	31 грудня 2022 року	31 грудня 2021 року
Сировина i матерiали	65	89
Паливо	545	172
Тата i тарнi матерiали		
Будiвельнi матерiали		
Запаснi частини	651	155
Малоцiннi та швидкозношуванi предмети	172	204
Незавершене виробництво		
Готова продукцiя	6262	1490
Товари	500	28
Всього	8195	2138
	ТОРГIВЕЛЬНА ТА IНША ДЕБIТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ, НЕТТО

Станом на 31 грудня 2022 та 31 грудня 2021 року торгiвельна i iнша дебiторська заборгованiсть були представленi таким чином:

Дебiторська заборгованiсть	31 грудня 2022 року	31 грудня 2021 року
Дебiторська заборгованiсть за продукцiю	2909	4585
Iнша дебiторська заборгованiсть	333	287
Всього	3242	4872

ГРОШОВI КОШТИ ТА КОРОТКОСТРОКОВI ДЕПОЗИТИ
	Станом на 31 грудня 2022 року 31 грудня 2021 року грошовi кошти були представленi наступним чином:

Грошовi кошти	31 грудня 2022 року	31 грудня 2021року
Грошовi кошти в нацiональнiй валютi на поточних рахунках	1765	13352
Грошовi кошти в нацiональнiй валютi на депозитних рахунках	11282	597
Грошовi кошти в касi	572	377
Всього	13619	14326

 ВЛАСНИЙ   КАПIТАЛ

Станом на 31 грудня 2021 року   та  31 грудня 2022  року  статутний капiтал Товариства становить 9 277 537 грн. 50 коп.  i подiлений на 1124550 (Один мiльйон сто двадцять чотири тисячi п'ятсот п'ятдесят) штук простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 8,25  гривнi кожна.

ПОЗИКИ
Товариство в 2022 роцi не залучало позиковi кошти.

ТОРГIВЕЛЬНА ТА IНША КРЕДИТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ

	Станом на 31 грудня 2022  року та 31 грудня 2021 року торгiвельна та iнша кредиторська заборгованiсть були представленi наступним чином:

Кредиторська заборгованiсть	31 грудня 2022 року	31 грудня 2021 року
Заборгованiсть  постачальникам за сировину, матерiали, послуги	1423	1226
Iнша кредиторська заборгованiсть	52	
Всього	1475	1226

 КОРОТКОСТРОКОВI ЗОБОВ'ЯЗАННЯ 

Кредиторська заборгованiсть	31 грудня 2022 року	31 грудня 2021 року
Передплати отриманi	92	76
Кредиторська заборгованiсть перед бюджетом	1110	1719
Кредиторська заборгованiсть по страхуванню	72	44
Кредиторська заборгованiсть по заробiтнiй платi	485	705
Iншi поточнi зобов'язання 	52	60
Всього	1811	2604

Забезпечення на рекультивацiю земель
Забезпечення визнається,  якщо в результатi минулих  подiй  Компанiя   має  юридичне   або   конструктивне  зобов'язання,   що  за   очiкуванням  призведе   до вибуття  ресурсiв, котрi    втiлюють у  собi   економiчнi   вигоди, що  необхiднi  для   врегулювання   даного зобов'язання.   Величина  резерву  визначається шляхом  дисконтування  майбутнiх  грошових  потокiв iз  застосуванням  ставки дисконту  на основi  "до  оподаткування " що вiдображає  поточну ринкову  оцiнку  вартостi грошей в часi  i  ризики  пов'язанi  з   виконанням  цього зобов'язання.
Оцiнка  щодо резерву на  вiдновлення об'єктiв  середовища базується  на оцiнцi очiкуваних  майбутнiх  витрат, що  будуть понесенi пiд  час   вiдновлення,   скоригованих на  вплив   прогнозованої iнфляцiї на  майбутнi перiоди,  та  дисконтованих з  використанням процентних  ставок, що  застосовуються до резерву.  Витрати  по вiдсоткам, що   пов'язанi з резервом,  включаються  до фiнансових витрат у складi  прибутку або збитку.
Товариством      розроблено    робочий проект   рекультивацiї  земель .  Станом  на  звiтну  дату визначити   та   розрахувати величину  резерву рекультивацiї  вироблених  земель     не є можливим, оскiльки вони  розробленi у 2007 роцi та цiни , вказанi у проектi є значно застарiлими.
Знецiнення  матерiальних та  нематерiальних активiв

 На кожну  дату  балансу  Товариство  переглядає  балансову вартiсть матерiальних та  нематерiальних активiв щоб визначити  чи є якась ознака того, що кориснiсть активу може зменшитися. Якщо хоча б одна з таких ознак iснує, суб'єктовi господарювання слiд оцiнити суму очiкуваного вiдшкодування такого активу. Коли  неможливо попередньо  оцiнити  суму очiкуваного вiдшкодування такого активу,   попередньо оцiнює суму очiкуваного вiдшкодування  одиницi, яка генерує грошовi потоки, до якої вiдноситься цей  актив.
Сума очiкуваного вiдшкодування - бiльша з двох оцiнок активу (або одиницi, яка генерує грошовi кошти): справедливої вартостi мiнус витрати на продаж та його вартостi при використаннi.  Оцiнюючи  вартiсть використання,  попередньо  оцiненi  майбутнi грошовi потоки дисконтують до їх теперiшньої  вартостi,  застосовуючи  ставку дисконту  до оподаткування, яка вiдображає  поточнi ринковi оцiнки вартостi грошей у часi  та ризики, характернi для даного активу.
 Якщо сума очiкуваного  вiдшкодування  менша,  нiж його балансова вартiсть, балансову вартiсть  активу зменшують до суми його очiкуваного вiдшкодування. Збиток  вiд  зменшення корисностi визнається одразу у прибутку або збитку, якщо   вiдповiдний  актив не  облiковується за   переоцiненою вартiстю, у цьому  випадку  збиток вiд зменшення   корисностi  розглядається  як  уцiнка.
Якщо  збиток  вiд  зменшення корисностi у подальшому  сторнується,  балансову вартiсть активу збiльшують до  переглянутої попередньої оцiнки суми йог  очiкуваного вiдшкодування, але  таким чином, щоб   збiльшена балансова   вартiсть  не перевищувала  балансову вартiсть,  яка  була б   визнана,  якби  не був  визнаний збиток вiд зменшення  корисностi для цього активу у попереднi роки.
Сторнування прибутку вiд знецiнення  визнається  одразу у прибутку чи збитку, якщо  вiдповiдний  актив  не облiковується за переоцiненою сумою; у цьому випадку сторнування збитку вiд знецiнення розглядається як дооцiнка.

      Юридичнi питання

	В процесi звичайної дiяльностi Товариство проводить судовий розгляд по стягненню дебiторської заборгованостi, сума якого не впливає на фiнансовий стан пiдприємства.. 

Умовнi зобов'язання

Оподаткування
Внаслiдок наявностi в українському комерцiйному законодавствi, й податковому зокрема, положень, якi дозволяють бiльш нiж один варiант тлумачення, а також через практику, що склалася в нестабiльному економiчному середовищi, за якої податковi органи довiльно тлумачать аспекти економiчної дiяльностi, у разi, якщо податковi ограни пiддадуть сумнiву певне тлумачення, засноване на оцiнцi керiвництва економiчної дiяльностi Товариства, ймовiрно, що Товариства змушене буде сплатити додатковi податки, штрафи та пенi. Така невизначенiсть може вплинути на вартiсть фiнансових iнструментiв, втрати та резерви пiд знецiнення, а також на ринковий рiвень цiн на угоди. На думку керiвництва, Товариства сплатило усi податки, тому фiнансова звiтнiсть не мiстить резервiв пiд податковi штрафи. Податковi звiти можуть переглядатися вiдповiдними податковими органами протягом трьох рокiв. 

Нестабiльнiсть на ринку України
Враховуючи економiчне, полiтичне становище України, проведення АТО, падiння економiчної,дiлової активностi в галузях економiки, зокрема, будiвельнiй, зростання цiн на енергоносiї, матерiали, що використовуються в виготовленнi продукцiї, втрату покупцiв з регiонiв проведення АТО, можуть виникнути об'єктивнi обставини, що вплинуть на здатнiсть Товариства здiйснювати господарську дiяльнiсть, проводити розрахунки з робiтниками, постачальниками, бюджетом тощо.
Незважаючи на можливе вживання стабiлiзацiйних заходiв українським урядом, на дату затвердження даної фiнансової звiтностi стан економiчної нестабiльностi може тривати i надалi, i, як наслiдок, iснує ймовiрнiсть того, що активи Товариства не зможуть бути реалiзованi за їхньою балансовою вартiстю в ходi звичайної дiяльностi, що вплине на результати його дiяльностi.

Економiчне середовище
Товариства здiйснює свою основну дiяльнiсть на територiї України. Закони та нормативнi акти, якi впливають на операцiйне середовище в Українi, можуть швидко змiнюватися. Подальший економiчний розвиток залежить вiд спектру ефективних заходiв, якi вживаються українським урядом, а також iнших подiй, якi перебувають поза зоною впливу Товариства. Майбутнє спрямування економiчної полiтики з боку українського уряду може мати вплив на реалiзацiю активiв Товариства, а також на здатнiсть Товариства сплачувати заборгованостi згiдно зi строками погашення. 
Керiвництво Товариства провело найкращу оцiнку щодо можливостi повернення та класифiкацiї визнаних активiв, а також повноти визнаних зобов'язань. Однак Пiдприємство ще досi знаходиться пiд впливом нестабiльностi, вказаної вище.

Ступiнь повернення дебiторської заборгованостi та iнших фiнансових активiв
Внаслiдок ситуацiї, яка склалась в економiцi України, а також як результат економiчної нестабiльностi, що склалась на дату балансу, iснує ймовiрнiсть того, що активи не зможуть бути реалiзованi за їхньою балансовою вартiстю в ходi звичайної дiяльностi Товариства.
Ступiнь повернення цих активiв у значнiй мiрi залежить вiд ефективностi заходiв, якi знаходяться поза зоною контролю Товариства, спрямованих рiзними країнами на досягнення економiчної стабiльностi та пожвавлення економiки. Ступiнь повернення дебiторської заборгованостi Товариства визначається на пiдставi обставин та iнформацiї, якi наявнi на дату балансу. На думку Керiвництва, додатковий резерв пiд фiнансовi активи на сьогоднiшнiй день не потрiбен, виходячи з наявних обставин та iнформацiї.

 Цiлi та полiтика управлiння фiнансовими ризиками
Основнi фiнансовi зобов'язання пiдприємства включають торгову кредиторську заборгованiсть. Основною цiллю такого фiнансового iнструменту є залучення коштiв для фiнансування операцiй Товариства. Також Товариство має фiнансовi активи, такi як: торгова дебiторська заборгованiсть та грошовi коштi .
Основнi ризики включають: кредитний ризик, ризик лiквiдностi. Полiтика управлiння ризиками включає наступне: 
Кредитний ризик
Товариство укладає угоди виключно з вiдомими та фiнансово стабiльними сторонами. Операцiї з новими клiєнтами здiйснюються на основi попередньої оплати. Дебiторська заборгованiсть пiдлягає постiйному монiторингу. Товаристо не має суттєвої концентрацiї кредитного ризику.

Компанiя регулярно оцiнює кредитну якiсть торгової та iншої дебiторської заборгованостi з урахуванням аналiзу заборгованостi за термiнами виникнення, тривалостi взаємовiдносин покупця з Компанiєю. Для виявлення суттєвого зростання кредитного ризику Компанiя порiвнює показники платоспроможностi контрагента на звiтну дату з аналогiчними показниками на дату первiсного визнання дебiторської заборгованостi. При цьому враховується доступна допомiжна i прийнятна прогнозна iнформацiя.
Грошовi коштi i еквiваленти
Керiвництво Компанiї здiйснює постiйний монiторинг фiнансового стану установ, де розмiщенi грошовi кошти та їх еквiваленти. Кредитний ризик, пов'язаний з невиконанням банками своїх зобов'язань та обмежується сумою грошових коштiв та їх еквiвалентiв, розмiщених на банкiвських рахунках.
Валютний ризик
Валютний ризик пов'язаний зi змiною справедливої вартостi або майбутнiх грошових потокiв за фiнансовими iнструментами, вартiсть яких виражена в iноземнiй валютi, через змiни курсу валют.
Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть переважно в Українi, тому її рiвень валютного ризику пов'язаний в основному iз позиковими коштами, грошовими коштами та депозитами, а також дебiторською та кредиторською заборгованiстю, деномiнованою у валютi. Валютами, в яких деномiнованi значна частина позикових коштiв, є долар США i євро.
Валютний ризик Компанiї iстотно вдається знизити через наявнiсть активiв i зобов'язань, якi вираженi в iноземнiй валютi: поточна структура виручки i зобов'язань дiє як механiзм хеджування, де рiзноспрямованi грошовi потоки компенсують один одного. 

РИНКОВИЙ РИЗИК 
Ризик лiквiдностi - це ризик того, що у Компанiї виникнуть складностi з виконанням фiнансових зобов'язань, розрахунки за якими здiйснюються шляхом передачi грошових коштiв або iншого фiнансового активу.
Процентний ризик
Процентний ризик пов'язаний зi змiною процентних ставок, яке може негативно позначитися на фiнансовi результати Компанiї. 
Процентний ризик Компанiї виникає у зв'язку з її банкiвськими позиковими коштами. Компанiя не наражається на ризик коливань грошових потокiв у зв'язку зi змiнами процентної ставки, оскiльки вона не має позикових коштiв зi змiнною процентною ставкою. Позиковi кошти, залученi пiд фiксовану ставку, наражають Компанiю на ризик справедливої вартостi процентної ставки. Компанiя не здiйснює активного управлiння своїм процентним ризиком, оскiльки вiн вважається незначним.
Ризик лiквiдностi
Товариство здiйснює контроль лiквiдностi шляхом планування поточної лiквiдностi. Товариство аналiзує термiни платежiв, якi пов'язанi з дебiторською заборгованiстю та iншими фiнансовими активами, а також прогнозованi потоки грошових коштiв вiд операцiйної дiяльностi.
Управлiння капiталом
Товариства здiйснює заходи з управлiння капiталом, спрямованi на зростання рентабельностi капiталу, за рахунок оптимiзацiї структури заборгованостi та власного капiталу, таким чином, щоб забезпечити безперервнiсть своєї дiяльностi. Керiвництво Товариства здiйснює огляд структури капiталу на щорiчнiй основi. При цьому керiвництво аналiзує вартiсть капiталу та притаманнi його складовим ризики. На основi отриманих висновкiв Товариства здiйснює регулювання капiталу шляхом залучення додаткового капiталу або фiнансування, а також виплати погашення iснуючих позик.

 Полiтичнi та макроекономiчнi ризики: 

- ПОДАТКОВЕ НАВАНТАЖЕННЯ: 
Цей фактор є притаманним для Товариства. Зростання податкового навантаження може привести до змiни фiнансових результатiв дiяльностi емiтента, зокрема зменшення чистого прибутку. Основним нормативним документом, що регламентує дiяльнiсть емiтента у податковому просторi, є Податковий Кодекс України. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- НЕВИЗНАЧЕНIСТЬ РЕГУЛЯТОРНОГО СЕРЕДОВИЩА ДЛЯ ДIЯЛЬНОСТI: 
У зв'язку iз достатнiм рiвнем регуляторного упорядкування дiяльностi Товариства, зазначений ризик є значним. Несвоєчасна пiдготовка роз'яснювальних документiв з окремих питань при прийняттi нових законiв щодо господарської дiяльностi суб'єктiв господарювання призводить до невизначеностi регуляторного середовища. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- ПОЛIТИЧНА НЕСТАБIЛЬНIСТЬ: 
Товариство є мало залежним вiд полiтичної нестабiльностi, а тому зазначений ризик є незначним. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- РЕЦЕСIЯ ЧИ ЗНИЖЕННЯ ТЕМПIВ ЕКОНОМIЧНОГО РОЗВИТКУ: 
Зниження темпiв економiчного розвитку приведе в першу чергу до зменшення обсягiв виробництва, що матиме наслiдком зменшення доходiв Товариства. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- ЗРОСТАННЯ IНФЛЯЦIЇ ЧИ ЗНИЖЕННЯ ВПЕВНЕНОСТI СПОЖИВАЧIВ У МАЙБУТНЬОМУ: 
Зазначений ризик є незначним. У фiнансовий план витрати складаються з урахуванням коефiцiєнтiв iнфляцiї. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- НЕЕФЕКТИВНА СУДОВА СИСТЕМА: 
До таких ризикiв вiдноситься: 
- суб'єктивне оцiнювання судом доказiв по справi. 
- неоднозначне трактування судами рiзних iнстанцiй норм матерiального права та порушення норм процесуального права. 
- змiна судової практики. 
Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 

- ОБМЕЖЕННЯ НА ВАЛЮТНI ОПЕРАЦIЇ: 
Вплив валютного ризику на Товариство обмежений, так як Товариство здiйснює продаж i несе витрати в нацiональнiй валютi. Валютний ризик виникає переважно вiдносно боргових зобов'язань. Даний ризик, як й усi iншi фiнансовi ризики, управляється централiзовано й пiдлягає пильному монiторингу з боку топ-менеджменту Товариства. Змiн у факторах ризику протягом звiтного перiоду не було. Додатковi заходи щодо зниження ризику не вживалися. 
 Iнформацiю стосовно системи оцiнки та управлiння ризиками (за наявностi). 

Товариство для ефективного управлiння ризиками здiйснює такi заходи: 
- регулярно виявляє та оцiнює ризики, якi впливають на досягнення стратегiчних та операцiйних цiлей; 
- забезпечує прийняття рiшень з врахуванням їх потенцiйних ризикiв та встановленню ризик-апетиту; 
- обирає оптимальну стратегiю управлiння ризиками, порiвнюючи ступiнь зниження ризику та вартiсть заходiв з їх управлiння; 
- здiйснює регулярний монiторинг ефективностi заходiв з управлiння ризиками; 
- рекомендує страхування ризикiв, управлiння якими всерединi компанiї нерацiонально чи неможливо. 

Економiчне середовище
Пiдприємство здiйснює свою основну дiяльнiсть на територiї України. Закони та нормативнi акти, якi впливають на операцiйне середовище в Українi, можуть швидко змiнюватися. Подальший економiчний розвиток залежить вiд спектру ефективних заходiв, якi вживаються українським Урядом, а також iнших подiй, якi перебувають поза зоною впливу Пiдприємства. Майбутнє спрямування економiчної полiтики з боку українського Уряду може мати вплив на реалiзацiю активiв Пiдприємства, а також на здатнiсть Пiдприємства сплачувати заборгованостi згiдно строкiв погашення.

ПОДIЇ ПIСЛЯ ЗВIТНОЇ ДАТИ

Звертаємо Вашу увагу на те, що пiсля дати балансу,  Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в умовах повномасштабного наземного, морського та повiтряного вторгнення в Україну, спрямоване як на українськi вiйськовi об'єкти так i на населенi пункти по всiй країнi. Вторгнення є частиною росiйсько-української вiйни, розв'язаної Росiєю у 2014 роцi. В засобах масової iнформацiї та юридичних документах росiйське вторгнення в Україну 2022 року розглядається як агресивна вiйна Росiї проти України. У свою чергу, український уряд запроваджує ряд законодавчих актiв, серед яких Указ Президента України №133/2022 вiд 14 березня 2022 року, яким прийнято рiшення продовжити строк дiї воєнного стану в Українi до 26 квiтня 2022 року, та Указ Президента України №69/2022 вiд 24 лютого 2022 року про загальну мобiлiзацiю.
Зазначенi подiї значно обмежують та ускладнюють функцiонування пiдприємств в Українi..
Багато країн та Мiжнародний валютний фонд надають значну вiйськову та макрофiнансову пiдтримку українському уряду, що дозволяє пiдтримувати курс української гривнi до iноземної валюти та успiх вiйськових дiй українських вiйськ.
Тим не менш, остаточний результат цих подiй на даний момент не може бути визначений, i вiдповiднi коригування фiнансової звiтностi внаслiдок цих невизначеностей можуть бути зробленi в наступному звiтному перiодi, коли подiї фактично вiдбулися. На даний момент Компанiя розглядає наскiльки суттєво подiя впливає на балансову вартiсть активiв, зобов'язань та її бiзнес.
Цi подiї можуть поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть у майбутньому i значно залежатимуть вiд подальшого розвитку ситуацiї.
Знищення майна внаслiдок воєнних дiй   не наступало, але клiєнтом є пiдприємство iз Бiлорусiї, яке купувало продукцiю, наразi реалiзацiя та розрахунки iз Бiлорусiєю забороненi.також оголошено мобiлiзацiю i невiдомо скiльки працiвникiв буде мобiлiзовано.
Також пiсля дати балансу,  Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в умовах оголошеного в Українi адаптивного карантину, в зв'язку з визнаною ВООЗ 11 березня 2020року пандемiєю коронавiрусної хвороби 2019 (COVID-19). Карантин передбачає ряд обмежувальних заходiв, якi можуть вплинути на ситуацiю в економiцi України i на дiяльнiсть Товариства. В результатi  обмежувальних заходiв та нестабiльної ситуацiї в Українi дiяльнiсть Товариства супроводжується ризиками.
У зв'язку з цим неможливо достовiрно оцiнити ефект впливу поточної економiчної та вiйськової ситуацiї на фiнансовий стан Компанiї. У результатi виникає невизначенiсть, яка може вплинути на майбутнi операцiї та можливiсть збереження вартостi  його активiв. Ця фiнансова звiтнiсть не включає жодних коригувань, якi можуть виникнути в результатi такої невизначеностi. Про такi коригування буде повiдомлено, якщо вони стануть вiдомi та зможуть бути оцiненi.
Керiвництво вважає, що воно вживає всi необхiднi заходи для забезпечення стiйкостi бiзнесу товариства в нинiшнiх умовах. Однак, несподiванi погiршення в вiйськовiй ситуацiї та економiцi можуть негативно впливати на результати дiяльностi i фiнансове становище. Ефект такого потенцiйно негативного впливу не може бути достовiрно оцiнений.

Голова правлiння                                  Довжаниця Г.В.